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«Δεν θα κάνουμε διαγωνισμό 
επιθετικής ατάκας όπως 
οι λαλίστατοι γείτονες»

Καβάλα 
«Πιάστηκε» το ζευγάρι

που είχε «ανοίξει» 
καφέ-μπαρ 

στην παραλιακή

Δημήτρης Πολίτης
Στην τελική ευθεία οι Λιμένες 

Καβάλας-Αλεξ/πολης

Μπαλατσούκας (Π.Υ Καβάλας) 
Άμεσα αύξηση εποπτείας 
στο Περιαστικό Δάσος 

Καβάλας

Σελ. 7

Α.Ο Καβάλα 
Βελτιωμένος και 

ανώτερος επικράτησε 
του Πανδραμαϊκού

Με μονο 3 δρομολόγια 
η γραμμή

Καβάλα-Πρίνος

Σελ. 11

Σελ. 12

Σελ. 8

ΓΕΜΙΣΕ ΤΟ ΕΚΘΕΣΙΑΚΟ ΤΗΣ ΚΑΡΒΑΛΗΣ

ΕΠΕΣΤΡΕΨΕ!
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ΜΕΓΑΛΗ ΕΠΙΤΥΧΙΑ ΓΙΑ ΤΗΝ KAVALA EXPO

ΑΝΑΛΥΤΗΣ
ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΗΣ ΚΑΒΑΛΑΣ
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ΕΚΔΟΤΗΣ
Ελευθέριος Κουκουτίνης

ΑΡΧΙΣΥΝΤΑΞΙΑ 
Απόστολος Ατζεμιδάκης 

 
ΓΡΑΦΟΥΝ

Απόστολος Ατζεμιδάκης, Μαρία 
Παπάζογλου, Χριστίνα Νεφραίμ, 

Τζούλια Βασιλείου, Γιαννης 
Χ’εμμανουήλ, Κώστας Παπακοσμάς,  
Παναγιώτης Πυλιώτης, Δημήτρης 

Καστώρης

ΣΥΝΔΡΟΜΕΣ
Ιδιωτών                       60€ + ΦΠΑ
Ε.Π.Ε. & Α.Ε. - Τράπεζες      90€ + ΦΠΑ
Σωματείων- Συλλόγων      150€ + ΦΠΑ
Ενώσεων & Οργανισμών  5 00€ + ΦΠΑ
Δήμων-Κοινοτήτων          1200€ + ΦΠΑ
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Η ΑΠΟΨΗ

Η εφημερίδα 
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ”

δικαιούται 
δημοσιεύσεις του 

Δημοσίου

Με την υπ’ αρ. 
13289/2015 ΦΕΚ Β 
1716 – 17.08.2015   

απόφαση του 
Υπουργού 

Επικρατείας, 
η εφημερίδα 
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ” 

περιλαμβάνεται 
στην λίστα των 
εβδομαδιαίων 
νομαρχιακών 
εφημερίδων 

που έχουν την 
δυνατότητα 

καταχώρησης 
δημοσιεύσεων του 

δημοσίου.
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ΦΠΑ σε κάθε… ανάσα για να μην έχουμε δημοσιονομικό κόστος

Ελένη Στεργίου

Στα 3 ευρώ φορο-έσοδα 
του κράτους, τα 1 ευρώ 
είναι έμμεσοι. Όταν η 
πολιτική ρητορική στη-
ρίζεται σε μία παραδοχή 
ότι η Ελλάδα βγήκε από 
τα Μνημόνια, είναι εύ-
λογο το ερώτημα αν θα 
μειωθούν

Η κληρονομιά των μνημονι-
ακών φοροβαρών δεν έχει 
εξαλειφθεί και μάλιστα οι 
φόροι είναι ακόμα σε υψη-
λά επίπεδα.  Το προσχέδιο 
του προϋπολογισμού του 
2023, που κατατέθηκε στη 
Βουλή, προβλέπει την εί-
σπραξη 56,190 δισ. ευρώ 
από φόρους, εκ των οποί-
ων 21,889 δισ. ευρώ θα 
προέλθουν από τις εισπρά-
ξεις του ΦΠΑ. Το σύνολο 
των φόρων επί αγαθών 
και υπηρεσιών θα ανέλθει 
στα 32,13 δισ. ευρώ. Στα 

3 ευρώ, λοιπόν, τα 1 ευρώ 
είναι ΦΠΑ, δηλαδή στο πε-
ρίπου 39%.

Με απλά λόγια; Ανεξαρτή-
τως εισοδήματος, όλοι μας 
πληρώνουμε αυτό το ποσο-
στό, δηλαδή 40 ευρώ στα 
100 ευρώ που εισπράττει 
το κράτος. Οι φόροι που 
έφεραν κυρίως τα Μνη-
μόνια ακόμα στοιχειώνουν 
τους εργαζόμενους και 
τους καταναλωτές.

Η Ελλάδα καταγράφει τη 
δεύτερη μεγαλύτερη αύ-
ξηση της φορολογικής 
επιβάρυνσης ανάμεσα σε 
28 Ευρωπαϊκές χώρες που 
εξετάζονται μέσα σε μία 
δεκαετία (kefim.org). Από 
το 2010 στο 2020 στην 
Ελλάδα προστέθηκαν 25 
επιπλέον ημέρες εργασίας 
για το κράτος, η οποία είναι 
πίσω μόνο από την Σλο-
βακία (+30). Την ίδια στιγ-

μή που 7 χώρες μείωσαν 
ή κράτησαν σταθερή την 
φορολογική επιβάρυνση: 
Κροατία (0), Δανία και Ρου-
μανία (-1), Εσθονία (-3), 
Σλοβενία (-4), Νορβηγία 
(-8) και Ουγγαρία (-9).

Όταν η πολιτική ρητορική 
στηρίζεται σε μία παραδοχή 
ότι η Ελλάδα βγήκε από τα 
Μνημόνια, είναι εύλογο το 
ερώτημα : γιατί δεν μειώνε-
ται ο ΦΠΑ και ο ΕΦΚ ή αν 
θα μειωθούν.  Όλες οι κυ-
βερνήσεις προσπαθούν να 
το λύσουν με μαθηματικά.

Όμως μία μακροχρόνια, οι-
κονομική στρατηγική δεν 
γίνεται άλλο να βασίζεται 
κατά κύριο λόγο στην πα-
ραγωγή εσόδων από την 
κατανάλωση και από τους 
φόρους.

Κατά τη δεκαετία 1999-
2009 ο αριθμός ημερών 
εργασίας για το κράτος 
αυξήθηκε περίπου κατά 2 
εβδομάδες. Από το 2010 
ο αριθμός ημερών εργασί-
ας για το κράτος αυξήθηκε 
κατά 25 ημέρες σε σχέση 
με το 2008 που μέχρι τότε 
ήταν ο υψηλότερος, φτά-
νοντας τις 175 ημέρες το 
2015.

Το 2016 καταγράφεται μια 
νέα αύξηση κατά 10 ημέρες 
φτάνοντας τις 185 και στη 
συνέχεια ο αριθμός των 
ημερών που εργαζόμαστε 
για το κράτος διατηρείται 

σχετικά σταθερός έως το 
2018, όπου φτάνει το υψη-
λότερο νούμερο, στις 186 
ημέρες. Από το 2019 μέχρι 
σήμερα ο αριθμός ημερών 
εργασίας για το κράτος πα-
ραμένει σχετικά σταθερός

Η παρούσα κυβέρνηση έχει 
αναφέρει μέσω στελεχών 
της ότι η μείωση του ΦΠΑ ή 
του ΕΦΚ στα καύσιμα είναι 
ένα οριζόντιο μέτρο που 
έχει μεγάλο δημοσιονομικό 
κόστος (ετησίως αποφέ-
ρουν περίπου 6 δις ευρώ 
στα ταμεία), με εξαιρετικά 
αβέβαιο αποτέλεσμα για το 
κατά πόσο θα φτάσει τελι-
κά στον καταναλωτή για να 
υποστηρίξει τα πιο ευάλω-
τα νοικοκυριά.

Και αν η μείωση της φο-
ρολογικής επιβάρυνσης 
δεν μπορεί να γίνει άμεσα 
υπάρχει άραγε ένα στρα-
τηγικό εθνικό σχέδιο για 
μείωση των φόρων; Ειδικά 
των άδικων, έμμεσων φό-
ρων.

Τα έσοδα από τον ΕΦΚ και 
τον ΦΠΑ στα καύσιμα απο-
τελούν το 33% των συνολι-
κών εσόδων ΦΠΑ και περί-
που το 12% των συνολικών 
φορολογικών εσόδων του 
Κρατικού Προϋπολογισμού 
σε ετήσια βάση.

Αντί για επίλογο, παράθεση 
στοιχείων:
Το πρώτο 8μηνο του 2022 
τα έσοδα από τον ΦΠΑ 

ανήλθαν σε 13,9 δισ. ευρώ 
και είναι αυξημένα έναντι 
του στόχου κατά 1,4 δισ. 
ευρώ λόγω του υψηλού 
πληθωρισμού. Οι άμεσοι 
φόροι είναι αυξημένοι κατά 
3 δισ. ευρώ (αφορούν τον 
φόρο εισοδήματος και τον 
ΕΝΦΙΑ). Το 2022 τα έσο-
δα από φόρους, σύμφωνα 
με το προσχέδιο του προ-
ϋπολογισμού για το 2023, 
αναμένονται σε 50,05 δισ. 
Ευρώ, όπου οι έμμεσοι  φό-
ροι (επί αγαθών και υπηρε-
σιών)  αντιστοιχούν σε 31,4 
δισ. Ευρώ (εκτίμηση).  Για 

το 2023 οι έμμεσοι  φόροι, 
επί αγαθών και υπηρεσιών 
είναι 32,138 δισ. Σημειώνε-
ται ότι καθαρό εθνικό εισό-
δημα για το 2021 εκτιμάται 
κοντά στα 149,7 δισ. ευρώ.

Ταγίπ Ερντογάν: Πλάνη
γράφει 
ο Μιχάλης Τσιντσίνης

Δύο τρόποι υπάρχουν να 
διαβάσει κανείς τον Ερ-
ντογάν. Η ορθή λογική. Και 
η «λογική» της παράνοιας 
– δηλαδή η «λογική» που, 
αν και έκδηλα αυτοκτονι-
κή στα μάτια των άλλων, 
εντούτοις διατηρεί για τον 
φορέα της την εσωτερική 
συνοχή της βαθιάς πλάνης.

Αμφότερες οι γραμμές της 
ερντογανολογίας έχουν 
στην αφετηρία τους τη 
σχέση της Τουρκίας με την 
Αμερική.

Η ορθή λογική λέει ότι ο 

πάγος που έχει πέσει στις 
αμερικανοτουρκικές σχέ-
σεις, από τη στιγμή που ο 
Ερντογάν έχασε το ευή-
κοον ους του Τραμπ στον 
Λευκό Οίκο, κατέστησε πε-
ρισσότερο ορατή –και οδυ-
νηρή για την Τουρκία– την 
εξάρτηση από τις Ηνωμέ-
νες Πολιτείες.

Η ανάγκη για τον εκσυγ-
χρονισμό του στόλου της 
τουρκικής αεροπορίας είναι 
μόνο η πιο εμφανής όψη 
του πλέγματος, που περι-
λαμβάνει ζωτικούς για την 
Αγκυρα οικονομικούς και 
γεωπολιτικούς κόμβους.

Η πίεση που ασκεί ο Ερντο-

γάν στην Ελλάδα και στο 
ΝΑΤΟ και ο επαμφοτερι-
σμός του στο ουκρανικό 
μέτωπο ερμηνεύονται, έτσι, 
ως απόπειρά του να σπάσει 
τον πάγο με τους Αμερικα-
νούς. Είναι δηλαδή τακτική 
που μπορεί εύκολα να στρί-
ψει, αν εξακολουθήσει να 
μην καρποφορεί. Θορυβώ-
δης. Αλλά όχι επικίνδυνη.

Οι δύο αναγνώσεις μιας 
ριψοκίνδυνης πολιτικής.

Η λοξή λογική της παρά-
νοιας βλέπει έναν Ερντο-
γάν περιστοιχισμένο από 
μια αυλή πεπεισμένων ότι 
οι Αμερικανοί εξυφαίνουν 
σχέδιο περικύκλωσης και 

συρρίκνωσης της Τουρκί-
ας μέσω της Ελλάδας. Η 
εσωτερική ανασφάλεια του 
καθεστώτος ζευγαρώνει 
έτσι με την ανασφάλεια της 
μανίας καταδίωξης.

Λένε ότι, παρά τον εκού-
σιο εγκλεισμό του σε ένα 
μοναρχικό κέλυφος που 
θυμίζει Κρεμλίνο, ο Ερντο-
γάν παραμένει ένα έμπειρο 
πολιτικό ζώο. Δεν μπορεί 
παρά να αντιλαμβάνεται τι 
θα σήμαινε η ρήξη με την 
Ελλάδα και τη Δύση. Δεν 
μπορεί να μη βλέπει τι λάκ-
κο πήγε κι έσκαψε για τον 
εαυτό του ο φίλος του ο 
Πούτιν.

Ομως, αν η αναλογία είναι 
σωστή, στο μικροσύμπαν 
της Αγκυρας, όπως και στο 
μικροσύμπαν της Μόσχας, 
μπορεί να έχουν πλαστεί 
άλλες, στεγανές βεβαιό-
τητες: Οι Ελληνες δεν θα 
πολεμήσουν, όπως δεν πο-
λέμησαν το 1974 (Οι Ου-
κρανοί δεν είναι έθνος. Δεν 
έχουν ούτε φρόνημα ούτε 
στρατό).

Η στρατιωτική μας ισχύς 
θα επικρατήσει· η Δύση 
θα γκρινιάξει και θα της 
περάσει, όπως έκανε και 
με τις επεμβάσεις μας στη 
Συρία, στη Λιβύη, στο Ιράκ, 
στο Ναγκόρνο-Καραμπάχ. 
(Οπως γκρίνιαξε και ξέχασε 

τη συμμαχία με τον Ασαντ 
στην ισοπέδωση της Συρί-
ας, την εισβολή στη Γεωρ-
γία, την προσάρτηση της 
Κριμαίας.)

Σύμφωνα με την πρώτη 
γραμμή ανάλυσης –του 
ορθού λόγου–, η πολεμι-
κή ρητορική του Ερντογάν 
είναι θέατρο. Σύμφωνα με 
τη δεύτερη γραμμή –του 
παραλόγου, αλλά και ανα-
λόγου προς το πουτινικό 
υπόδειγμα–, η ρητορική 
δεν μόνο «ρητορική». Είναι 
προπαρασκευή.

Νέα Κατοχή; Οι Έλληνες στοκάρουν τρόφιμα εν έτει 2022
Ανδρομάχη Παύλου

Μήπως τελικά οι πολίτες 
ζουν ξανά την Κατοχή;

Μπορεί οι μαύρες μέρες 
της Κατοχής να είναι 80 
χρόνια πίσω, αλλά μερίδα 
Eλλήνων φαίνεται ότι στις 
μέρες μας, στην εποχή της 
αφθονίας και της -θεωρητι-
κά- ελεύθερης πρόσβασης 
στα είδη πρώτης ανάγκης, 
αναβιώνει… κατοχικές συ-
νήθειες.

Κάνοντας μια αναδρομή, 
διαπιστώνουμε ότι η περίο-
δος της Κατοχής ανάγκασε 
τον κόσμο να αλλάξει δια-
τροφικές συνήθειες κάτω 
από το βάρος της έλλειψης 
στοιχειωδών αγαθών για 
την επιβίωση.

Ο κατοχικός στρατός άρ-
παζε τις σοδειές από τους 
αγρότες. Η παραγωγή προϊ-
όντων μειώθηκε σημαντικά 
ενώ εισαγωγές δεν γίνο-
νταν.

Οι ελλείψεις και ο θηριώ-
δης πληθωρισμός έκαναν 
την επιβίωση καθημερινό 
αγώνα.

Η Κατοχή ήταν επώδυνη 
για τους παππούδες και τις 
γιαγιάδες μας. Η πείνα εφι-
άλτης!

Ψωμί και λάδι με το σταγο-
νόμετρο.

Όλες αυτές οι μνήμες ξύ-
πνησαν πάλι με τον πόλεμο 
στην Ουκρανία.

Η τελευταία έρευνα του 
Ινστιτούτου Έρευνας Λια-
νεμπορίου Καταναλωτών 
Αγαθών (ΙΕΛΚΑ) δείχνει ότι 
οι αγοραστικές συνήθειες 
των Ελλήνων τα τελευταία 
χρόνια άλλαξαν προς μια 
κατεύθυνση που μόνο απα-
ρατήρητη δεν μπορεί να 
περάσει: Ένας στους πέντε 
καταναλωτές αποθηκεύει 
ή στοκάρει τρόφιμα για το 
επόμενο χρονικό διάστημα.

Οι καταναλωτές εμφανίζο-

νται ιδιαίτερα θορυβημένοι 
από τις οικονομικές συνθή-
κες που διαμορφώνονται.

Αισθάνονται την ανάγκη να 
αποθηκεύσουν στο σπίτι 
τους βασικά είδη για πάνω 
από δύο ή τρεις εβδομάδες.

Ζυμαρικά, αλεύρι, όσπρια, 
κονσέρβες και λάδι είναι το 
top 5 των προϊόντων που 
έχουν αυξηθεί οι πωλήσεις 
τους.

Ο πόλεμος στην Ουκρανία 

τρόμαξε τους Έλληνες και 
οι καταναλωτικές συνή-
θειές τους άλλαξαν.

Το ένστικτο της αυτοσυ-
ντήρησης σε κάθε πόλεμο 
οδηγεί τους ανθρώπους να 
εφοδιαστούν με τρόφιμα 
ώστε η οικογένεια να έχει 
τα στοιχειώδη για να επι-
βιώσει.

Άρα οι Έλληνες ζουν με το 
κατοχικό σύνδρομο;
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Κάθε εβδομάδα η εφημερίδα “ΑΝΑΛΥΤΗΣ” στο χώρο σας. 
Γίνετε συνδρομητές μόνο με ένα τηλεφώνημα στο 2510 23 10 33

Ο Τόπος της Ζωής Μας
Συνεργασία Δήμου – Δασαρχείου Καβάλας για τη διάθεση 
καυσόξυλων στους δημότες ενόψει του δύσκολου χειμώνα

Ακολουθεί η ανακοίνωση :

Επισκεφθήκαμε σήμερα το 
Δασαρχείο Καβάλας, για 
να ενημερωθούμε τόσο για 
τη φωτιά που ξέσπασε τα 
ξημερώματα στο περιαστι-
κό δάσος (πάνω από την 
Περιμετρική, στο ύψος της 
Χωράφας), όσο και για τις 
δυνατότητες συνεργασίας 
ανάμεσα σε Διεύθυνση Δα-
σών, Δασαρχείο και Δήμο 
Καβάλας σχετικά με τη δω-
ρεάν διάθεση καυσόξυλων 
σε δημότες ενόψει του δύ-
σκολου χειμώνα που μας 
έρχεται.

Ήδη οι Δασικές Αρχές, με 
βάση τη Δασική Αστυνο-
μική Ρυθμιστική Διάταξη 
Καυσοξύλευσης που έχουν 
εκδόσει:

• διαθέτουν δωρεάν σε 
δημότες – και ειδικά 
σε ευπαθείς ομάδες 
δημοτών – τα υπολείμ-
ματα από τις υλοτομίες 
που γίνονται καθ’ όλη 

τη διάρκεια του χρό-
νου.

• δίνουν τη δυνατότη-
τα στους δημότες, με 
την παρουσία δασο-
φύλακα, να μαζεύουν 
όλα τα ξερά ξύλα την 
περίοδο Οκτωβρίου – 
Νοεμβρίου, για ενάμισι 
μήνα περίπου, αλλά και 
ολόκληρο τον χρόνο 
από δέντρα που είναι 
άρρωστα ή έσπασαν.

• Ειδικά για φέτος που ο 
χειμώνας προβλέπεται 
πολύ δύσκολος και δα-
πανηρός όσον αφορά 
το κόστος για τις ανά-
γκες θέρμανσης των 
κατοίκων, εμείς προτεί-
νουμε:

• να δημιουργηθεί 
ένας δίαυλος επικοι-
νωνίας και συνεργα-
σίας ανάμεσα στις 
Δασικές Αρχές, τον 
Δήμο Καβάλας και 
τις Τοπικές Κοινότη-
τες που δεν είχαν και 
δεν προβλεπόταν να 
έχουν το δικαίωμα 

και το ευεργέτημα 
της καυσοξύλευσης.

Έτσι, ο Δήμος και οι Δασι-
κές Αρχές θα συμβάλλουν 
με τον καλύτερο τρόπο 
στη διάθεση της καύσιμης 
ύλης, ειδικά σε συμπολίτες 
μας που την χρειάζονται 
πραγματικά, σε περιοχές ή 
θέσεις που θα επιλέγονται 
ύστερα από κοινή αυτοψία 
όλων των εμπλεκόμενων, 
έχοντας πάντα κατά νου τη 
διατήρηση της ισορροπίας 
και της προστασίας του πε-
ριβάλλοντος.

Επιφυλασσόμαστε αργότε-
ρα για περισσότερες προ-
τάσεις με συγκεκριμένη 
εφαρμογή, με βάση και τις 
δυνατότητες που δίνει η 
ισχύουσα Δασική Αστυνο-
μική Διάταξη του Δασαρ-
χείου Καβάλας για την καυ-
σοξύλευση, αλλά και για 
προτάσεις που ενδέχεται 
να προκύψουν από την κα-
θημερινή μας επαφή με την 
τοπική μας κοινωνία.

Ερωτήματα για την μετακίνηση του Αγάλματος του 
Καπνεργάτη στην Καβάλα – Τι απαντά η Τεχνική Υπηρεσία

Η Λαϊκή Συσπείρωση για 
την ανάπλαση της περιο-
χής γύρω από την πλατεία 
Καπνεργάτη τοποθετήθηκε 
εξαρχής εκφράζοντας τις 
επιφυλάξεις της για την 
σκοπιμότητα της συγκεκρι-

μένης παρέμβασης αλλά 
και για τα αποτελέσματά 
της αναφορικά με την κυ-
κλοφοριακή συμφόρηση 
που θα προκαλέσει.

ΚΑΤΩ ΤΑ ΧΕΡΙΑ ΑΠΟ ΤΟ 

ΑΓΑΛΜΑ ΤΟΥ ΚΑΠΝΕΡ-
ΓΑΤΗ

Από όσα τελικά αποκα-
λύπτονται τις τελευταί-
ες μέρες, η υπόθεση της 
ανάπλασης της πλατεία 
Καπνεργάτη έχει … μεγα-
λύτερο βάθος. Τα σχέδιά 
τους δεν είναι τόσο αθώα. 
Ο εξοβελισμός του μνημεί-
ου των μεγάλων εργατικών 
αγώνων της πόλης και της 
περιοχής υπηρετεί άλλες 
σκοπιμότητες.

Η κυρίαρχη αστική ιδεολο-
γία επιδιώκει, «με νύχια και 
με δόντια», να ξεχαστεί ότι 
το καπνεργατικό κίνημα της 
Καβάλας, η ανάπτυξη του 
οποίου είναι άρρηκτα συν-
δεδεμένη με την ανάπτυξη 

του κομμουνιστικού κινή-
ματος, αποτελεί πολύτιμη 
παρακαταθήκη για τους 
εργαζόμενους σήμερα, που 
καλούνται όπως και τότε, 
όπως πάντα, να στριμώ-
ξουν τα δικαιώματά τους 
και τις διεκδικήσεις τους 
στα όρια του «εφικτού», 
στις ανάγκες της ανταγωνι-
στικότητας του κεφαλαίου.

Ιδιαίτερα μπροστά στο 
«βαρύ χειμώνα» που μας 
ετοιμάζουν, οι κυβερνή-
σεις και τα αστικά κόμματα 
παίρνουν τα μέτρα τους για 
να διατηρηθεί η «κοινωνι-
κή συνοχή και ειρήνη», να 
υποστείλει δηλαδή ο λαός 
και η νεολαία τη σημαία 
του αγώνα και των διεκδι-
κήσεών του. Σε αυτή την 

κατεύθυνση εντείνεται η 
διαστρέβλωση και αποσι-
ώπηση της ιστορικής αλή-
θειας.

Όποιες “αλλαγές” όμως και 
“αναπλάσεις” κι αν γίνουν, 
ένα δε μπορεί, δεν πρέπει, 
δε γίνεται, δε θα επιτρέ-
ψουμε να αλλάξει. Η ιστο-
ρία αυτού του τόπου. Αυτό 
που συμβολίζει αυτή η πλα-
τεία, αυτό το εμβληματικό 
άγαλμα του καπνεργάτη 
και της καπνεργάτριας στο 
κέντρο της.

Καλούμε τη δημοτική αρχή 
να μη προχωρήσει στην πε-
ριθωριοποίηση του αγάλ-
ματος και την αλλαγή της 
φυσιογνωμίας της πλατεί-
ας.

Οι εργαζόμενοι της Κα-
βάλας, οι νέοι και οι επό-
μενες γενιές, σε αυτή την 
πλατεία θα συνεχίζουν να 
συναντιούνται αγωνιστικά, 
στις μεγάλες απεργίες και 
τις διαδηλώσεις, πιάνοντας 
το νήμα από το ηρωικό 
καπνεργατικό κίνημα της 
«κόκκινης» Καβάλας. Και το 
άγαλμα θα δεσπόζει στην 
πλατεία και στις καρδιές 
των καβαλιωτών.

Καβάλα 05–10-2022

ΓΙΑ ΤΗ ΛΑΙΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩ-
ΣΗ

ΠΟΤΟΛΙΑΣ ΧΡΗΣΤΟΣ

ΔΗΜΟΤΙΚΟΣ ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ

Νέα Πρόεδρος των Συνταξιούχων ΙΚΑ Καβάλας η Τζένη Πρασίδου
Συνήλθε την Τετάρτη 
5/10/2022 το Δ.Σ. του Σω-
ματείου μας και ανέδειξε 
τη νέα σύνθεση του Δ.Σ., 
ύστερα από την οδυνηρή 
απώλεια του ΠΕΤΡΟΥ ΤΑΧ-
ΜΑΤΖΙΔΗ.

Το νέο 9 μελές Δ.Σ. είναι:

ΠΡΟΕΔΡΟΣ 

Τζένη Πρασίδου

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ 

Παύλος Βουλγαρίδης

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

Απόστολος Σοφιανός

ΤΑΜΙΑΣ 

Κώστας Ατζεμιδάκης

ΜΕΛΗ

Χάρις Πηλίτση

Παντελής Μακρίδης

Χρήστος Ραζάκος

Αρίστος Μανώλης
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«Δυστυχώς τα πράγματα 
δεν είναι καλά για τους 
αγρότες μας κι αυτό θα 
έχει συνέπειες στην το-
πική και εθνική οικο-
νομία / Η έσχατη λύση 
είναι να κλείσουν τα 
φώτα σε οικισμούς και 
οδικό δίκτυο»

Μετά από ένα εξαιρετικό 
καλοκαίρι με μεγάλη επι-
σκεψιμότητα που γέμισε με 
ικανοποίηση τους επαγγελ-
ματίες του τουρισμού αλλά 
και την δημοτική αρχή, το 
επόμενο διάστημα θα εί-
ναι απαιτητικό και δύσκο-
λο για τον δήμο Παγγαίου, 
τόσο λόγω της ενεργειακής 
κρίσης, όσο και εξαιτίας 
του προβλήματος που έχει 
ανακύψει με τα σταφύλια, 
μεγάλο μέρος των οποίων 
παραμένουν ακόμη μέσα 
στα αμπέλια.

Ο δήμαρχος Παγγαίου, Φί-

λιππος Αναστασιάδης, στο 
πλαίσιο δηλώσεων που 
έκανε στον «Ενήμερο», 
αναφέρθηκε στα τρία αυτά 
ζητήματα, επισημαίνοντας 
ότι η δημοτική αρχή έκανε, 
κάνει και θα κάνει ό,τι εί-
ναι δυνατό, ώστε να ξεπε-
ραστούν οι δυσκολίες που 
έχουν ανακύψει και δημι-
ουργούν εύλογο προβλη-
ματισμό για την επόμενη 
μέρα.

«Θεωρώ ότι βάζουμε τις 
βάσεις, ώστε να μπορού-
με να συνεχίσουμε να 
λέμε ότι αυξάνεται το 
τουριστικό ρεύμα στην 
περιοχή μας, διότι δια-
πιστώνουμε ότι οι επι-
σκέπτες φεύγουν ικανο-
ποιημένοι από τον τόπο 
μας…»

 Μιλώντας αρχικά για 
την πορεία της φετινής 
τουριστικής περιόδου, ο 

δήμαρχος Παγγαίου υπο-
γράμμισε: «Το καλοκαίρι 
του 2022 ήταν πάρα πολύ 
ικανοποιητικό ιδιαίτερα 
για τους επαγγελματίες 
του τουρισμού. Ίσως ήταν 
και το καλύτερο των τε-
λευταίων ετών. Η επισκε-
ψιμότητα ήταν πάρα πολύ 
μεγάλη για την περιοχή 
μας, ενώ οι επαγγελματίες 
προσέφεραν τις καλύτερες 
δυνατές υπηρεσίες στους 
επισκέπτες. Θεωρώ ότι βά-
ζουμε τις βάσεις, ώστε να 
μπορούμε να συνεχίσου-
με να λέμε ότι αυξάνεται 
το τουριστικό ρεύμα στην 
περιοχή μας, διότι διαπι-
στώνουμε ότι οι επισκέπτες 
φεύγουν ικανοποιημένοι 
από τον τόπο μας, καθώς 
και οι υπηρεσίες που προ-
σφέρουν οι επαγγελματίες, 
αλλά και ο δήμος Παγγαίου 
είναι ιδιαίτερα ικανοποιητι-
κές».

«Αυτό θα έχει συνέπειες 
γενικότερα στην περιοχή 
μας στην τοπική, αλλά 
και εθνική οικονομία. 
Είναι μεγάλο το πρόβλη-
μα…»

 Αναφερόμενος στη συ-
νέχεια στο πρόβλημα που 
έχει ανακύψει φέτος με τη 
διάθεση των σταφυλιών, ο 
κ. Αναστασιάδης σημείωσε: 
«Δυστυχώς τα πράγματα 
δεν είναι καλά για τους 
αγρότες μας. Βλέπουμε τα 
σταφύλια ακόμη στα αμπέ-
λια, είναι πολύ δύσκολα τα 
πράγματα, αφού οι μεγα-
λύτερες ποσότητες παρα-
μένουν στα κλήματα. Αυτό 
θα έχει συνέπειες γενικότε-
ρα στην περιοχή μας στην 
τοπική, αλλά και εθνική 
οικονομία. Είναι μεγάλο το 

πρόβλημα, διότι πέρα από 
τη χαλαζόπτωση που είχα-
με το καλοκαίρι στις Δ.Ε. 
Ορφανού, Ελευθερών και 
Πιερέων, έχουμε όλα αυτά 
τα επακόλουθα να αντιμε-
τωπίσουμε. Η ζήτηση έχει 
να κάνει με την γενικότερη 
κατάσταση της οικονομίας, 
όχι σε τοπικό ή εθνικό επί-
πεδο, αλλά σε επίπεδο πα-
γκόσμιο».

«Η πολιτεία να συνδρά-
μει ίσως από τον κρατικό 
κορβανά, από τα ΠΣΕΑ 
ή τα de minimis, στην 
αποκατάσταση της ζη-
μιάς…»

«Είχαμε την πανδημία, ακο-
λούθησε το ενεργειακό, 
ο πόλεμος. Η ενεργειακή 
κρίση επηρεάζει το κόστος 
παραγωγής, αλλά διάθε-
σης. Από την άλλη ο κατα-
ναλωτής περιορίζει τις αγο-
ρές του, κάτι που έχει σαν 
αποτέλεσμα ενώ υπάρχει 
μεγάλη προσφορά να μην 
έχουμε ζήτηση. Αυτό είναι 
ένα πρόβλημα δύσκολο να 
το ρυθμίσει η τοπική αυτο-
διοίκηση όσο και το κράτος. 
Εκείνο που είναι υποχρέω-
ση της πολιτείας είναι να 
στηρίξει τους αγρότες πέρα 
από τις αποζημιώσεις για 
το χαλάζι, όπου έχουμε εύ-
λογα γκρίνιες. Ωστόσο θε-
ωρώ ότι το ύψος αποζημι-
ώσεων λόγω του μεγάλου 
ενεργειακού κόστους και 
παραγωγής δεν μπορεί με 
τίποτα να καλύψει τις ανά-
γκες που έχουν οι αγρότες. 
Σε κάθε περίπτωση πρέπει 
η πολιτεία να συνδράμει 
ίσως από τον κρατικό κορ-
βανά, από τα ΠΣΕΑ ή τα de 
minimis, στην αποκατάστα-
ση της ζημιάς που έχουν 

υποστεί οι αγρότες με μια 
κρατική ή ευρωπαϊκή αρω-
γή», συμπλήρωσε σχετικά ο 
δήμαρχος Παγγαίου.

«Υπάρχουν διεθνείς και 
αστάθμητοι παράγοντες 
στους οποίους δεν μπο-
ρεί να παρέμβει ο δήμος 
για να απαλύνει το πρό-
βλημα των αγροτών»

 Ερωτηθείς για το αν μπο-
ρεί να κάνει κάτι περισσότε-
ρο η δημοτική αρχή για την 
αντιμετώπιση του προβλή-
ματος που έχει ανακύψει 
με τη ζήτηση των σταφυ-
λιών, ο Φίλιππος Αναστα-
σιάδης απάντησε: «Ο δή-
μος Παγγαίου δεν μπορεί 
να κάνει κάτι περισσότερο. 
Το μόνο που μπορεί και το 
κάνει καλά, κάτι που το ει-
σπράττω από τους δημότες 
αγρότες, είναι να συντηρεί 
τα έργα υποδομής, όπως 
αντλιοστάσια, αρδευτικά 
δίκτυα, αγροτική οδοποι-
ία με διάθεση 10 εκ. ευρώ 
σε συντήρηση και νέες 
ασφαλτοστρώσεις, αλλά 
και εγγειοβελτιωτικά έργα. 
Άρα είναι παρεμβάσεις που 
μπορεί και υποχρεούται και 
κάνει ο δήμος. Από εκεί και 
πέρα υπάρχουν διεθνείς 
και αστάθμητοι παράγοντες 
στους οποίους δεν μπορεί 
να παρέμβει ο δήμος για να 
απαλύνει το πρόβλημα των 
αγροτών».

«Η έσχατη λύση είναι 
να κλείσουν τα φώτα 
σε οικισμούς και οδικό 
δίκτυο. Μπορεί να υπο-
χρεωθούμε να το κάνου-
με αν δεν υπάρξει ενερ-
γειακή επάρκεια…»

Τέλος, σχετικά με το ενερ-

γειακό πρόβλημα και αν 
υπάρχει περίπτωση να δού-
με οδικό δίκτυο αλλά και 
οικισμούς χωρίς φωτισμό 
στη διάρκεια του χειμώνα, 
ο κ. Αναστασιάδης επισή-
μανε: «Είναι ένα μεγάλο 
θέμα που συζητήθηκε στην 
τελευταία συνεδρίαση της 
Κ.Ε.Δ.Ε. στη Θεσσαλονίκη 
όπου μετείχα. Πολίτες και 
τοπική αυτοδιοίκηση είναι 
λογικό να αντιδρούν όταν 
τίθεται θέμα οδικής ασφά-
λειας, αλλά και γενικότερα 
ασφάλειας στους οικισμούς 
μας. Πρέπει να δούμε πως 
θα φροντίσουμε η εξοι-
κονόμηση να γίνεται κλεί-
νοντας στην ώρα τους τα 
φώτα στα γήπεδα, σε δη-
μόσιους χώρους, στα δη-
μοτικά κτήρια. Εκείνο που 
μπορεί να φρόντισε η κάθε 
διοίκηση είναι η ενεργειακή 
αναβάθμιση για να καταφέ-
ρει να μειώσει το κόστος. 
Εμείς το έχουμε καταφέρει 
με την ενεργειακή αναβάθ-
μιση πολλών δημοτικών 
κτηρίων, όπως σχολεία, 
αλλά και με την αντικα-
τάσταση λαμπτήρων σε 
κοινόχρηστους χώρους. Η 
έσχατη λύση είναι να κλεί-
σουν τα φώτα σε οικισμούς 
και οδικό δίκτυο. Μπορεί 
να υποχρεωθούμε να το 
κάνουμε αν δεν υπάρξει 
ενεργειακή επάρκεια. Δεν 
είναι όμως μόνο το ρεύ-
μα, είναι το πετρέλαιο στα 
σχολεία, η μετακίνηση για 
τα απορρίμματα, κλπ. Δεν 
θα κινούνται τα μηχανήμα-
τα; Αδύνατο. Είναι σύνθετο 
θέμα που γενικότερα πρέ-
πει να το δούμε».

Από τον
Εφημερίδα ΕΝΗΜΕΡΟΣ

Φίλιππος Αναστασιάδης
Αγρότες και ενέργεια η επόμενη πρόκληση

Υπόθεση ασέλγειας σε ανήλικο από συγγενικό του πρόσωπο
Ηλικιωμένος ασελ-
γούσε στην εγγονή 
του, μαθήτρια Δημο-
τικού. Πληροφορίες 
«θέλουν» την καταγ-
γελία να έγινε από μέ-
λος της οικογένειας.

Μια ειδεχθής υπόθεση 

ασέλγειας ανηλίκου από 
συγγενικό του πρόσωπο 
εκτυλίχθηκε σε χωριό 
του Δήμου Παγγαίου. 
Σύμφωνα με πληροφο-
ρίες, ηλικιωμένος άντρας 
ασελγούσε στην εγγονή 
του, μαθήτρια Δημοτι-
κού, με το περιστατικό να 

έχει έρθει εις γνώσιν των 
Αρχών και την Αστυνο-
μία να έχει συλλάβει τον 
φερόμενο ως δράστη.
Οι έρευνες συνεχίζονται, 
με την Αστυνομία να 
ερευνά αν ο εν λόγω ηλι-
κιωμένος είχε προβεί και 
στο παρελθόν σε ανάλο-

γες πράξεις με θύμα την 
ίδια του την εγγονή, ενώ 
πληροφορίες «θέλουν» 
την καταγγελία να έγινε 
από μέλος της οικογένει-
ας.

kavalapost.gr

Υπό έλεγχο η δασική πυρκαγιά στο Πυργοχώρι Παγγαίου
Υπό έλεγχο τέθηκε λίγα 
λεπτά μετά τις 14:00 η 
δασική πυρκαγιά στον 
Δήμο Παγγαίου.

Για την άμεση κατάσβεση 
της χρειάστηκε η συν-
δρομή εναέριων μέσων 
(2 PZL και 1 ελικόπτερο).
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Γυναικοκτονία στην Καβάλα 
Η ερωτική επιστολή του δολοφόνου

Ο 56χρονος καταθέτει 
την αγάπη του για εκεί-
νη και προσπαθεί να την 
πείσει να γίνουν ζευγά-
ρι, όπως εκείνος το έχει 

πλάσει στο μυαλό του.

Το λεύκωμα για το χωριό 
Λεκάνη στην Καβάλα, ήταν 
η αιτία η 30χρονη Άννα να 

γνωρίσει τον σύντροφο και 
μετέπειτα δολοφόνο της 
ίδιας και του μόλις 10 μη-
νών παιδιού τους.

Η επιστολή του 56χρονου 
κτηνοτρόφου προς εκείνη, 
που παρουσιάζει αποκλει-
στικά το live news, περι-
γράφει το πώς ξεκίνησε η 

σχέση τους, η οποία κατέ-
ληξε στην ασύλληπτη τρα-
γωδία.

«Όλα αυτά που έκανες για 
μένα ήταν κάτι το πρωτό-
γνω4ρο. Αυτά με άγγιξαν 
μέσα στην κλειστή καρδιά 
μου. Δεν εκμεταλλεύτηκα 
καμία στιγμή μαζί σου, δεν 
είναι του χαρακτήρα μου 
και στο έχω αποδείξει. Σε 
είδα από την πρώτη στιγμή 
σαν άνθρωπο δικό μου».

Ο 56χρονος καταθέτει την 
αγάπη του για εκείνη και 
προσπαθεί να την πείσει 
να γίνουν ζευγάρι, όπως 
εκείνος το έχει πλάσει στο 
μυαλό του.

«Καταλαβαίνω ότι είσαι 
σε πολύ δύσκολη θέση. 
Έρχομαι στη θέση σου και 
βλέπω τις δυσκολίες. Δυ-
στυχώς σε αγάπησα και 
ευτυχώς είμαι τόσο ώριμος 
και διδαγμένος από τη ζωή 
για τους ανθρώπους. Είχα 
κλειστεί στον εαυτό μου, 
δεν εμπιστεύομαι γενικά 
τους ανθρώπους, το 90% 
είναι διπλοπρόσωποι, φο-
ράνε μάσκες. Εγώ δεν παί-

ζω μαζί σου, έκατσα και τα 
σκέφτηκα όλα, και για μένα 
είναι δύσκολο αλλά περισ-
σότερο με νοιάζεις εσύ».

Τα σχέδια για τη ζωή 
τους

Στην επιστολή του προς 
την Άννα, ο 56χρονος, 
δείχνει να προσπαθεί για 
την αποδοχή του από την 
οικογένεια της 30χρονης, 
θεωρώντας ότι ίσως η δι-
αφορά ηλικίας τους, σταθεί 
εμπόδιο.

«Η διαφορά ηλικίας που 
έχουμε, αυτό θα είναι για 
τους δικούς σου το μεγά-
λο πρόβλημα. Εσύ και εγώ 
πρέπει με λογικές κινήσεις 
να τους αποδείξουμε και να 
καταλάβουν ότι αυτό που 
νιώθουμε ο ένας για τον 
άλλον δεν είναι κάτι επιπό-
λαιο, είναι βαθιά ριζωμένο 
στις καρδιές μας».

Η Άννα και το 10 μηνών 
παιδάκι τους δολοφονή-
θηκαν από τον άνδρα που 
τότε έταζε μια ζωή γεμάτη 
αγάπη και ευτυχία.

Έγκλημα στην Καβάλα 
Ξεσπά η μητέρα της 31χρονης – 
«Τον τάιζε, του δάνειζε και την σκότωσε»
Η γυναίκα που έχασε την κόρη και το εγγόνι της, Ελισάβετ Δημητριάδου, μιλάει για τη διπλή δολοφονία και το έγκλημα που έχει συνταράξει την Καβάλα και 
ολόκληρη τη χώρα. «Πήγαινε στο μαντρί και τον βοηθούσε και εκείνος δεν της είχε δώσει ποτέ ένα μεροκάματο», είπε η μητέρα της, μιλώντας στον Alpha. «Η κόρη μου πλήρωνε 
και τον τάιζε», λέει σοκαρισμένη. Παράλληλα σοκάρει η έκθεση του ιατροδικαστή Νίκου Κιφνίδη.

ΔΗΜΟΣ ΝΕΣΤΟΥ 
Φιλανθρωπικό πρωτάθλημα Μπάσκετ 2022.

Ένας θεσμός που είναι αφι-
ερωμένος στην αλληλεγ-
γύη προς τον συνάνθρωπο 
μας καθιερώνεται από το 
Δήμο Νέστου.

Σε ανάρτησή του ο δήμαρ-
χος Νέστου Σάββας Μιχα-
ηλίδης σημειώνει ότι « Η 
δημοτική αρχή εκφράζει 
τις ευχαριστίες της  προς 
τις ομάδες εθελοντών που 
συμμετέχουν σε αυτό το ει-
δικού σκοπού πρωτάθλημα, 
με το πολλών εννοιών μή-
νυμα προς την νεολαία μας 
αλλά και τους ενήλικες δη-
μότες, αφού ο στόχος δεν 
είναι μόνο το αποτέλεσμα 
αλλά η αλληλεγγύη που 
πρέπει να μας διακρίνει ως 
κοινωνία.

Σήμερα είχα την τιμή μαζί 
με τους συνεργάτες μου να 
συμμετέχω  στην κλήρω-
ση για το πρόγραμμα των 
αγώνων.»
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Η εφημερίδα μας φιλοξενεί  στην έκδοση της αυτή και στην συνέχεια μια σειρά κειμένων που θα αφορούν την νεότερη 
τοπική ιστορία. Είναι από την έρευνα και αναζήτηση του Ερευνητή της τοπικής ιστορίας κ. Κώστα Π. Παπακοσμά 

αποτελούν δε το περιεχόμενο μια μεγάλης εργασίας που σύντομα θα εκδοθεί. Η εφημερίδα μας ευχαριστεί τον κ. Κώστα 
Π. Παπακοσμά για την ευγενική παραχώρηση των κειμένων αυτών για τους αναγνώστες του ΑΝΑΛΥΤΗ.

Η Βιβλιοθήκη , η συνοικία του Βύρωνα 
αλλά και ο Μητροπολίτης μας ..
Του Κωνσταντίνου Π. Παπακοσμά*

Ήταν το φθινόπωρο 
του 1954 και στις 27 
Σεπτεμβρίου το Δημο-
τικό Συμβούλιο Καβά-
λας έπαιρνε μια σημα-
ντική απόφαση. Ήταν 
η δημιουργία στην 
πόλη της Καβάλας, 

Δημοτικής Βιβλιοθή-
κης , τα δύσκολα εκεί-
να χρόνια, το βιβλίο 
ήταν κάτι το μαγικό 
, το παράθυρο στον 
κόσμο, η πηγή της 
γνώσης αλλά και της 
ψυχαγωγίας. “ Σκοπός 
του συνιστωμένου νο-
μικού προσώπου είναι 
η συγκέντρωσις επι-
στημονικών, λογοτε-
χνικών κ.λ.π. βιβλίων 
περιοδικών και χει-
ρογράφων, δι επιστη-
μονικάς μελέτας και 
δια την ανάπτυξιν της 
πνευματικής μορφώ-
σεως των δημοτών.” 

Ανέφερε η απόφαση 
του Δημοτικού Συμ-
βουλίου, μερικούς μή-
νες μετά τον Μάρτιο 
του 1955 στο Φύλλο 
της Εφημερίδας της 
Κυβέρνησης (φωτο-
γραφία) εγκρίνονταν 

η απόφαση αυτή των 
Καβαλιωτών , δειλά – 
δειλά τα πρώτα βιβλία 
σ υ γ κ ε ν τ ρ ώ ν ο ν τ α ν 
χάρις και στην σημα-
ντική προσφορά του 
Μεγάλου Ευεργέτη 
της περιοχής Φρίξου 
Παπαχριστίδη, όπως 
και στη δωρεά όλων 
των βιβλίων που είχε 
το Αμερικανικό Κέ-
ντρο που λειτουργού-
σε στην οδό Ομονοίας 
στην Καβάλα. Ο Ηλίας 
Φέσσας που είπε ότι 
η  πρώτη βιβλιοθήκη 
στεγάστηκε από το 
1955 έως το 1967 

επάνω από το ζαχαρο-
πλαστείο Φέσσα.

Ο Ελευθέριος Παπα-
γιαννάκης μου είπε : 
“ανεβαίναμε την ξύλι-
νη σκάλα,,, τρίζανε τα 
ξύλινα πατώματα και 
πιάναμε την γωνία μας 
για το διάβασμα και 
τις εργασίες. Θαυμά-
ζαμε ένα παππού που 
είχε διαβάσει όλες τις 
εγκυκλοπαίδειες και 
γνώριζε όλα τα τρια-
ντάφυλλα. Άλλα χρό-
νια τότε  που γέμιζε η 
βιβλιοθήκη..”. Η φω-
τογραφία της παλιάς 
βιβλιοθήκης είναι από 
ανάρτηση της Λίλας 
Μπρουκάκη.
Η ΠΕΡΙΟΧΗ ΤΟΥ 
ΒΥΡΩΝΑ ΚΑΙ ΤΟ 
ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΤΑΔΙΟ

Περιοχή Βύρωνα 
(πρώην Κιούτσουκ 
Ορμάν η αλλαγή ονο-
μασίας έγινε με Φ.Ε.Κ. 
στα μέσα της δεκαετί-
ας του 1950) η γνω-
στή γωνία  "Αποστο-
λόπουλου", μπροστά 
από το Δημοτικό Στά-
διο, σε δυο φωτογρα-
φίες (η μία με αρκετά 
χιόνια). Η ίδια περι-
οχή από .. ψηλά, από 
την συνοικία της Αγί-
ας Παρασκευής όπου 
φαίνεται όλη η παρα-
λία της Ραψάνης.

Ο Κωνσταντίνος Τσί-
γκας μου είπε : “ Δί-
πλα ακριβώς ήταν το 
Π.Ι.Κ.Π.Α. που έτρωγαν 
το μεσημέρι τα παιδιά 
του 16ου Δημοτικού 
Σχολείου. Το κτίσμα 
ήταν απέναντι από του 

Πρεμέτη,( περνούσαμε 
το δρόμο) πολύ κοντά 
στη θάλασσα. Ένα μι-
κρό κτίσμα ,με είσοδο 
από τη θάλασσα δίπλα 
στου “Αποστολόπου-
λου” από την ανατολι-
κή πλευρά υπεύθυνος 
Δάσκαλος ήταν ο Αση-
μακόπουλος παππούς 
του πρώην Υπουργού 
Τρύφωνα Αλεξιάδη

Ο Παναγιώτης Χατζη-
εμμανουηλ μου είπε 
ότι: “ στο Δημοτι-
κό στάδιο ,τελευταία 
φορά που αγωνίσθη-
κα με τα χρώματα 
των Φιλίππων ήταν 
το 1961 στους Παμ-
βορειοελλαδικους και 
ήμουν ο μόνος Καβα-
λιώτης που κέρδισα 2 
πρώτες νίκες”. 

Στη φωτογραφία δια-
κρίνεται η “Ραψάνη” η 
ταβέρνα που έδωσε το 
όνομα στην περιοχή 
. Δυο Χωροφύλακες 
από το χωριό Ραψά-
νη της Λάρισας , με τα 
υπέροχα κρασιά, στην 
είσοδο της κοιλάδας 
των Τεμπών έδωσαν 
το όνομα της πατρί-
δας τους στην ταβέρ-
να που λειτουργούσαν 
μετά την τους θητεία 
στην Καβάλα. Ο Γιάν-
νης Πασχαλίδης μου 
είπε ότι απέναντι από 
τον “Αποστολόπουλο” 
ήταν το πλυντήριο αυ-
τοκινήτων του πατέρα 
του Αδάμου μαζί με το 
συνεργείο του Παντε-
λή Καραφιού.

Το Δημοτικό στάδιο 
και η κερκίδα από την 
νότια πλευρά κατα-
σκευάστηκε το 1931 
επί Δημαρχίας Κλεάν-
θη Τερμεντζή.

Ο ΜΗΤΡΟΠΟΛΙΤΗΣ 
ΜΑΣ

Έχουν περάσει πέντε  
χρόνια από την χειρο-
τονία του Μητροπολί-
τη μας κ.κ. Στεφάνου 
στην Μητρόπολη Φι-
λίππων, Νεαπόλεως 
και Θάσου . Η χειροτο-
νία είχε γίνει στον Ιερό 
Μητροπολιτικό Ναό 
του Αγίου Δημητρίου 
Θεσσαλονίκης στις 8 
Οκτωβρίου 2017.
Της Θείας Λειτουργίας 
προεξήρχε ο Πανα-
γιώτατος Μητροπολί-
της Θεσσαλονίκης κ. 
Άνθιμος, ενώ συλλει-
τούργησαν οι Μιλήτου 
Απόστολος, Βεροίας 
Παντελεήμων, Αυλώ-
νος Χριστόδουλος, 
Ξάνθης Παντελεήμων, 
Τριπόλεως Θεοφύλα-
κτος, Σιδηροκάστρου 
Μακάριος, Βρεσθένης 
Θεόκλητος, Ικονίου 
Θεόληπτος, Σύρου 
Δωρόθεος, Ελευθε-
ρουπόλεως Χρυσό-
στομος, Ζιχνών Ιε-
ρόθεος, Νεαπόλεως 
Βαρνάβας, Κοζάνης 
Παύλος, Λαγκαδά Ιω-
άννης, Αλεξανδρου-

πόλεως Άνθιμος, 
Κίτρους Γεώργιος, 
Ηλιουπόλεως Θεόδω-
ρος, Θεσσαλιώτιδος 
Τιμόθεος, Μαρωνείας 
Παντελεήμων, Τρίκ-
κης και Σταγών Χρυ-
σόστομος, Ιωαννίνων 
Μάξιμος, Γρεβενών 
Δαβίδ και ο Επίσκοπος 
Θερμών Δημήτριος.

Να αναφέρουμε ότι 
πλήθος κληρικών, μο-
ναχών, μοναζουσών 
και πιστών συνέρρευ-
σαν στον Ιερό Μητρο-
πολιτικό Ναό για να 
τιμήσουν με την πα-
ρουσία τους τον νέο 
Μητροπολίτη Φιλίπ-
πων κ. Στέφανο. Άξιος 
ο Μητροπολίτης μας 
λαμπρό το έργο του 
όλα αυτά τα χρόνια 
στην Μητρόπολη μας. 
Η φωτογραφία από 
την ημέρα της χειρο-
τονίας του.

*Ο Κωνσταντίνος Π. 
Παπακοσμάς καταγρά-
φει τη νεότερη ιστορία 
της πόλη
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Η Θασιακή Ένωση Κα-
βάλας σε μια λαμπρή 
τελετή, βράβευσε, την 
Κυριακή 2 Οκτωβρίου, 
στο κατάμεστο Δημοτικό 
Γυμναστήριο του Λιμένα 
Θάσου, 174 αριστού-
χους Θασίους ή θασια-
κής καταγωγής μαθητές, 
οι οποίοι αποφοίτησαν 
από τα Δημοτικά, Γυμνά-
σια και Λύκεια της Περι-
φερειακής Ενότητας Κα-
βάλας κατά το σχολικό 
έτος 2021 – 2022.

Πριν από την βράβευση 
των μαθητών τιμήθηκε από 
τη Θ.Ε.Κ. η κα Ξανθοπού-
λουΒίκυ, νηπιαγωγός του 
Ολοήμερου Νηπιαγωγείου 
Ποταμιάς, η οποία τα τρία
τελευταία χρόνια ανακη-
ρύσσεται από διεθνείς εκ-
παιδευτικούς οργανισμούς, 
ως η πιο «Εμπνευσμένη Εκ-
παιδευτικός του Κόσμου». 
«Σήμερα μαζί με τους μα-

θητές μας βραβεύουμε και 
την εκπαιδευτικό Ξανθο-
πούλου Βασιλική, «η οποία 
με τις πανελλήνιες και δι-
εθνείς διακρίσεις της τιμά 
όλη τη δημόσια ελληνική 
εκπαίδευση και προβάλλει 
το Ολοήμερο Νηπιαγωγείο 
Ποταμιάς Θάσου, όπου 
υπηρετεί», τόνισε επιδίδο-
ντας την τιμητική πλακέτα ο 
πρόεδρος της Θ.Ε.Κ. Νίκος 
Τσιλογεώργης.

Στην πανθασιακή αυτή 
γιορτή της βράβευσης, που 
θεωρείται το κορυφαίο πο-
λιτιστικό γεγονός της Θά-
σου και πραγματοποιείται 
ανελλιπώς από το 1974,
παραβρέθηκαν, ο ιερομό-
ναχος Παντελεήμων Σάβ-
βας ωε εκπρόσωπος του 
μητροπολίτη της Ι. Μ. Φι-
λίππων, Νεαπολέως και 
Θάσου, ο δήμαρχος Θάσου
Λευτέρης Κυριακίδης, ο 
βουλευτής Γιάννης Πα-

σχαλίδης, η αντιπεριφερει-
άρχης δημοσίων σχέσεων 
Ανατ. Μακεδονίας και Θρά-
κης Μαρία Πολυμέρου, ο
αντιδήμαρχος Γεώργιος 
Τσουλκάνης, ο Πρόεδρος 
του Επιμελητηρίου Καβά-
λας Μ. Δέμπας, ο πρόεδρος 
της ΔΕΥΑΘ Κ. Μανίτσας, ο 
πρόεδρος του Δημοτικού 
Λιμενικού Ταμείου Θάσου 
Δ. Μανίτσας, ο Δ/ντής του 
Γενικού Λυκείου Λιμένα 
Δούκας Ψιακίδης, ο Δ/ντής 
του Γυμνασίου Λιμένα Χά-
ρης Θεοχαρίδης, ο Δ/ντής 
του 2ου Δημοτικού Σχο-
λείου Λιμένα Κυριάκος Κυ-
ριακίδης, ο πρόεδρος της 
Εταιρείας Θασιακών Μελε-
τών Κ. Χιόνης και αρκετοί 
εκπαιδευτικοί.

Τα συγχαρητήρια και τις 
ευχές του στους βραβευθέ-
ντες μαθητές και στην βρα-
βευθείσα κα Ξανθοπούλου 
έστειλαν με επιστολή τους 

ο υπουργός Εθνικής
Άμυνας Νίκος Παναγιω-
τόπουλος και ο βουλευ-

τής Μακάριος Λαζαρίδης 
ο οποίοι, λόγω σοβαρών 
υποχρεώσεων, δεν παρα-

βρέθηκαν στην εκδήλωση.

Από το Σάββατο 1 Οκτωβρίου 2022,  η συγκεκριμένη ακτοπλοϊκή γραμμή βρίσκεται και παλι με μονο 3 δρομολόγια απο Καβάλα-Πρίνο.

Με μονο 3 δρομολόγια η γραμμή Καβάλα-Πρίνος

Χωρίς τις αισθήσεις του 
εντοπίστηκε απογευματινές 
ώρες της Τρίτης, εντός της 
λέμβου του στη μαρίνα Θά-
σου, 80χρονος ημεδαπός.

Ο ανωτέρω μεταφέρθηκε 
με ασθενοφόρο όχημα του 
ΕΚΑΒ στο Κέντρο Υγείας 

Πρίνου, όπου διαπιστώθη-
κε ο θάνατος του.

Προανάκριση διενεργείται 
από το Α’ Λιμενικό Τμήμα 
Θάσου του Κεντρικού Λιμε-
ναρχείου Καβάλας.

Φωτογραφία Αρχείου

80χρονος βρέθηκε νεκρός μέσα στην βάρκα του

Θασιακή Ένωση Καβάλας 
Βράβευση αριστούχων μαθητών
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Ο υπουργός Άμυνας 
απάντησε σχετικά με 
την τουρκική προκλητι-
κότητα ότι η Ελλάδα θα 
«συνεχίσει να κάνει την 
δουλειά της»

Στην Καβάλα βρέθηκε 
χθες ο υπουργός Άμυνας 
Νίκος Παναγιωτόπουλος 
για τα εγκαίνια της 28ης 
Kavala Expo 2022.

Μετά την ομιλία του στο 
εκθεσειακό κέντρο, μίλη-

σε στο κανάλι «ΕΝΑ» και 
ρωτήθηκε για την τουρ-
κική προκλητικότητα που 
κλιμακώνεται το τελευ-
ταίο διάστημα. 

«Οι λαλίστατοι γείτο-
νες επιλέγουν να μιλάνε 
πολύ. Εμείς δεν ακολου-
θούμε τον ρυθμό τους, 
δεν κάνουμε διαγωνισμό 
επιθετικής και εχθρικής 
ατάκας. Εμείς αναδει-
κνύουμε την γεωπολι-

τική κατάσταση και κά-
νουμε την δουλειά μας 
και οι Ένοπλες δυνάμεις 
ξέρουν πάρα πολύ καλά 
να κάνουν την δουλειά 
τους. Η δουλειά μας εί-
ναι να δυναμώνουμε την 
Ελλάδα στρατιωτικά και 
ίσως αυτό να ενοχλεί και 
να φέρνει παραπάνω δη-
λώσεις από μεριάς τους. 
Εμείς θα κάνουμε την 
δουλειά μας».

Παναγιωτόπουλος 
«Δεν θα κάνουμε διαγωνισμό επιθετικής ατάκας 
όπως οι λαλίστατοι γείτονες»

Ο Γραμματέας του 
ΜeRA25 Γιάνης Βαρου-
φάκης, άνθρωπος-κλειδί 
στην εθνική περιπέτεια 
του πρώτου εξαμήνου 
του 2015, μίλησε για τα 
τρία… λάθη που έκανε 
ως υπουργός Οικονομι-
κών στο ENA Channel 
και στον Απόστολο Ατζε-
μιδάκη

«Εχω κάνει τρία βασικά 
λάθη. Το πρώτο ήταν ότι 
υπέγραψα τη συμφωνία 
της 20ης Φεβρουαρίου 
(του 2015). Το έκανα καλή 
τη πίστει, ότι μας δίνει 
τέσσερις μήνες. Να δια-
πραγματευτούμε με κάποια 
ηρεμία. Τελικά αυτή η περί-
οδος δεν χρησιμοποιήθηκε 
για να διαπραγματευτού-
με. Δεν υπήρξε καμία ου-
σιαστική διαπραγμάτευση. 
Χρησιμοποιήθηκε για να 
δρομολογηθεί το 3ο μνη-
μόνιο που είναι καταστρο-
φή. Για μένα ήταν μια τρίτη 

πιστωτική κάρτα που την 
πήραμε για να αποπληρώ-
σουμε τη δεύτερη και τώρα 
συνεχίζουμε να παίρνουμε 
την Ευρωπαϊκή Κεντρική 
Τράπεζα και να φορτώνου-
με το χρέος», είπε, για να 
συμπληρώσει: «Ενα άλλο 
μεγάλο λάθος που έκα-
να είναι ότι δεν ήμουν πιο 
ανοικτός απέναντι στον 
ελληνικό λαό, για το τι ση-
μαίνει ρήξη, ότι μπορεί και 
να σήμαινε έξοδο από το 
ευρώ, έπρεπε να είμαι πιο 
ξεκάθαρος σε αυτό», είπε 
παραδεχόμενος εμμέσως 
πλην σαφώς ότι οι διαβε-
βαιώσεις που έδινε η τότε 
κυβέρνηση ΣΥΡΙΖΑ-ΑΝΕΛ 
ότι το «όχι» στο δημοψήφι-
σμα δεν σημαίνει και έξοδο 
από το ευρώ ήταν ψέματα. 
«Δεν ήθελα να βγούμε από 
το ευρώ…», προσέθεσε, πά-
ντως.

Ο κ. Βαρουφάκης ρωτή-
θηκε σχετικά για τα Ελλη-

νοτουρκικά: «Δεν έχουμε 
κάτσει ποτέ οι πολιτικοί 
αρχηγοί να συζητήσουμε 
για την κοινή μας αντιμε-
τώπιση ενός προέδρου της 
Τουρκίας, ο οποίος νιώθει 
την καρέκλα να τρίζει κάτω 
από τα πόδια του και κάθε 
φορά που γίνεται αυτό με 
ένα τουρκικό καθεστώς 
τραβάει. Εγώ θεωρώ ότι θα 
έπρεπε να υπάρχει τουλάχι-
στον μία συνεννόηση. Εμείς 
έχουμε κάποιες προτάσεις. 
Τις έχω καταθέσει στον 
πρωθυπουργό κατ’ ιδίαν. Σε 
αυτές τις λίγες συζητήσεις 
που είχα, μου είχε πει ότι 
έχουν ενδιαφέρον και εκεί 
έμεινε. Κοιτάξτε, εμείς στο 
ΜέΡΑ από την αρχή μιλάμε. 
Είμαστε κάθετα εναντίον 
των διμερών διαπραγμα-
τεύσεων, είτε πρόκειται 
περί Ελλάδας-Τουρκίας είτε 
περί Ελλάδας- Αιγύπτου, 
είτε περί Ελλάδας – Ισραήλ. 
Γιατί είναι μια παγίδα.

Βαρουφάκης 
Το λάθος που έκανα το 2015 ήταν ότι 
παραήμουν διαλλακτικός με την Τρόϊκα

Τα στελέχη της Πατριω-
τικής Ενώσεως βρίσκο-
νται σε διαρκή κινητο-
ποίηση και εγρήγορση.

Η καρδιά της παράταξης 
χτύπησε δυνατά στην Δρά-
μα καθώς κλιμάκιο του 
κόμματος με επικεφαλής 
τον πρ. βουλευτή και νυν 
υποψήφιο βουλευτή Ημα-
θίας Κώστα Γιοβανόπουλο, 
πραγματοποίησε συνάντη-
ση μεταφέροντας πατριωτι-
κά μηνύματα αλληλεγγύης, 
αγωνιστικούς χαιρετισμούς 
και κατευθυντήριες οδηγίες 
του Προέδρου κ. Πρόδρο-
μου Εμφιετζόγλου.

Υπό τον συντονισμό του κ. 

Πέτρου Τσολιά, συντονιστή 
Ανατολικής Μακεδονίας, 
φίλοι και στελέχη αντά-
μωσαν στη Δράμα, ενώ εν 
συνεχεία θα ακολουθήσουν 
αντίστοιχες επισκέψεις 
εργασίας με υποψήφιους 
βουλευτές και ενεργά εν-
διαφερόμενους σε Καβάλα, 
Αλεξανδρούπολη, Κομοτη-
νή και Ξάνθη.

Μεταφέροντας το δικο 
του μήνυμα  ο πρόεδρος 
της Πατριωτικής Ένωσης 
Πρόδρομος Εμφιετζόγλου, 
προκαλεί όλους  τους πο-
λίτες σε δυναμική παρου-
σία, ενωμένους και πανέ-
τοιμους, για μια περήφανη 
Ελλάδα.

Κλιμάκιο της Πατριωτικής Ένωσης 
Πρόδρομος Εμφιετζόγλου στην Δράμα
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Τι έγινε τελικά με το ωρά-
ριο λειτουργίας καταστη-
μάτων και σούπερ μάρκετ. 
Τι αποφασίστηκε.

Σε λιγότερο από 24 ώρες 
έκλεισε το ζήτημα με το 
ωράριο λειτουργίας σε 
καταστήματα και σούπερ 
μάρκετ. Χθες, όλη τη μέρα, 
ο επιχειρηματικός κόσμος 
αλλά και οι καταναλωτές 
ήταν σε αναβρασμό, προ-
κειμένου να αποσαφηνί-
σουν τι θα γίνει τελικά με 
το μειωμένο ωράριο στα 
μαγαζιά. 

Τι συνέβη και ποια είναι 
η τελική απόφαση;

Ο Εμπορικός Σύλλογος 
Θεσσαλονίκης πρότεινε να 
κλείνουν τα μαγαζιά 2 ώρες 
νωρίτερα και συγκεκριμένα 
το ωράριο να διαμορφωθεί 
ως εξής:

• Δευτέρα: 10:00 έως 
16:00

• Τρίτη: 10:00 έως 19:00
• Τετάρτη: 10:00 έως 

16:00
• Πέμπτη: 10:00 έως 

19:00

• Παρασκευή: 10:00 έως 
19:00

• Σάββατο: 10:00 έως 
16:00

Τι ζητά η Αθήνα για το 
ωράριο καταστημάτων

«Η συζήτηση αφορά μόνο 
το βραδινό κλείσιμο αν δη-
λαδή τα καταστήματα κλεί-
νουν στις 8 ή στις 7 αντί 
να κλείνουν στις 9 όπως 
ισχύει έως τώρα» δήλωσε 
στην ΕΡΤ, ο πρόεδρος του 
Εμπορικού Συλλόγου Αθη-
νών, Σταύρος Καφούνης, 
επισημαίνοντας πως αν και 
το αίτημα συζητείται περισ-
σότερες από δύο εβδομά-
δες στον ΕΣΑ αλλά και στα 
όργανα που εκπροσωπούν 
τον κλάδο σε τοπικό ή πα-
νελλήνιο επίπεδο, παραδέ-
χθηκε πως είναι μία σύνθε-
τη κατάσταση που μπορεί 
να δημιουργήσει συνθήκες 
αθέμιτου ανταγωνισμού.

«Επειδή ακριβώς δεν νο-
μοθετώ, δεν θα ήθελα σε 
καμία περίπτωση να βρεθεί 
με απόφαση δική μου που 
να καλεί τις εμπορικές επι-
χειρήσεις να κλείνουν νω-

ρίτερα και το διπλανό κα-
τάστημα να μένει ανοιχτό ή 
ακόμη χειρότερα να μένουν 
ανοιχτά όλα τα σούπερ 
μάρκετ ή μεγάλες αγορές ή 
malls ή οτιδήποτε. Θα δη-
μιουργήσει συνθήκες αθέ-
μιτου ανταγωνισμού και 
θα πρέπει μετά να τρέχου-
με για να διορθώσουμε τα 
λάθη μας»

Η οριστική απόφαση για 
το νέο ωράριο στα κατα-
στήματα

Τελικά, κρίθηκε ότι υπάρ-
χουν πολλές σοβαρές πα-
ράμετροι που δεν μπορούν 
να αγνοηθούν σε μια τέτοια 
απόφαση. Για παράδειγμα, 
ο αθέμιτος ανταγωνισμός 
μεταξύ μεγάλων και μι-
κρών καταστημάτων, αλλά 
και το μειωμένο ωράριο 
εργασίας που συνεπάγεται 
αυτομάτως εκατομμύρια 
χαμένες εργατοώρες για 
τους υπαλλήλους.

Έτσι, το «μπαλάκι» πήγε 
στους Εμπορικούς Συλλό-
γους για να αποφασίσουν, 
να προτείνουν, ή να μην 
προτείνουν το μειωμένο 

ωράριο. Με απλά λόγια, 
προς το παρόν δεν υπάρ-
χει καμία αλλαγή στις ώρες 
λειτουργίας του λιανεμπο-
ρίου.

Γιατί δεν εφαρμόζεται 
μειωμένο ωράριο στα 
μαγαζιά
Το σκεπτικό περιγράφεται 
συνοπτικά στην παρακάτω 
δήλωση που έκανε το πρωί 
της Πέμπτης, ο αναπληρω-
τής Υπουργός Οικονομικών, 
Θόδωρος Σκυλακάκης, 
στην τηλεόραση του ΣΚΑΪ.

«Δεν είναι πρόθεση της 
κυβέρνησης η μείωση του 
ωραρίου των καταστημά-
των. Δεν συζητείται αυτό 
το ενδεχόμενο, το οποίο αν 
εφαρμοζόταν θα είχε δυ-
σμενείς συνέπειες και στην 
αγορά εργασίας και στον 
τζίρο των καταστημάτων», 
δήλωσε ο κ. Γεωργιάδης 
πριν την προγραμματισμέ-
νη συνάντησή του με τους 
εκπροσώπους των σούπερ 
μάρκετ, των πολυκαταστη-
μάτων και αλυσίδων κατα-
στημάτων (ΣΕΛΠΕ) και των 
εμπόρων (ΕΣΕΕ) με αντικεί-
μενο συζήτησης την πορεία 

του πληθωρισμού και την 
ακρίβεια.

Και εξήγησε:

Μπάχαλο και διαρροές 
για το νέο ωράριο
Το θέμα άνοιξε αρχικά ο 
Εμπορικός Σύλλογος Θεσ-
σαλονίκης, με τον Εμπορι-
κό Σύλλογο της Αθήνας να 
παίρνει σειρά και να θέτει 
συγκεκριμένες προϋποθέ-
σεις, εάν και εφόσον υλο-
ποιηθεί η πρόταση. Την ίδια 
ημέρα, ο υπουργός Ανάπτυ-
ξης, Άδωνις Γεωργιάδης, 
ήταν προγραμματισμένο να 
συναντηθεί με φορείς της 

αγοράς, και υπήρξαν διαρ-
ροές ότι το ωράριο θα ήταν 
το θέμα της συνάντησης.

Λίγο αργότερα, όμως, κυ-
βερνητικές πηγές απέρρι-
ψαν κατηγορηματικά ένα 
τέτοιο ενδεχόμενο, ξεκαθα-
ρίζοντας ότι δεν εξετάζεται 
το μειωμένο ωράριο στα 
καταστήματα.

Έτσι, στη συνέχεια και ο κ. 
Γεωργιάδης συντάχθηκε με 
αυτή τη γραμμή και ξεκα-
θάρισε ότι, πράγματι, «δεν 
τίθεται τέτοιο ζήτημα».

ieidiseis.gr

Ωράριο καταστημάτων και σούπερ μάρκετ
Αυτή είναι η τελική απόφαση

Σε μια νέα ανακάλυ-
ψη εμπορικά εκμεταλ-

λεύσιμου κοιτάσματος 
φυσικού αερίου στην 

θάλασσα του Ισραήλ 
προχώρησε η Energean 

(LSE: ENOG, TASE: §), με 
την ερευνητική γεώτρη-
ση «Ερμής» στο Block 
31.

Σύμφωνα με τις πρώτες 
εκτιμήσεις, το νέο κοίτασμα 
περιέχει 7 – 15 δισεκ. κυβι-
κά μέτρα (bcm) αξιοποιήσι-
μου φυσικού αερίου.

Η ανακάλυψη «Ερμής» 
έχει ως αποτέλεσμα την 
απομείωση του ρίσκου 
στις γειτονικές δομές «Πο-
σειδών» και «Ορφεύς» οι 
οποίοι αποτελούν ελκυστι-
κούς μελλοντικούς στόχους 
προς επιβεβαίωση για την 
πλήρη αξιολόγηση του δυ-
ναμικού στο Block 31.

To πλοιογεωτρύπανο 
Stena IceMax έχει τώρα 
μετακινηθεί στο Block 12 

στην «Περιοχή Ολύμπου» 
για την διενέργεια γεώ-
τρησης στη δομή «Ζεύς». 
Η συγκεκριμένη δομή εκτι-
μάται ότι περιέχει 10 έως 
12 δισεκ. κυβικά μέτρα δυ-
νητικούς πόρους φυσικού 
αερίου και θα βοηθήσει την 
Energean να συγκεντρώ-
σει επιπλέον στοιχεία για 
την περαιτέρω αξιολόγη-
ση των συνολικών πόρων 
στην «Περιοχή Ολύμπου», 
οι οποίοι εκτιμώνται σε 58 
δισεκ. κυβικά μέτρα ανα-
κτήσιμου φυσικού αερίου.

Επιπλέον, η Energean έχει 
εξασκήσει το δικαίωμά της 
να πραγματοποιήσει μία 
ακόμη γεώτρηση, την 6η 
συνολικά με την Drilling 
Limited ως μέρος του τρέ-
χοντος γεωτρητικού προ-
γράμματος. Η συγκεκριμέ-

νη γεώτρηση αναμένεται 
να πραγματοποιηθεί στον 
στόχο «Ηρακλής» που βρί-
σκεται στο Block 23 στην 
θάλασσα του Ισραήλ.

Οι νέες ποσότητες φυσικού 
αερίου στο Ισραήλ είναι 
δυνατό να αξιοποιηθούν 
είτε για την αύξηση των 
πωλήσεων της Energean 
στην εγχώρια αγορά, είτε 
για την εξαγωγή στην Κύ-
προ με υγροποίηση σε μο-
νάδα FLNG που θα εγκατα-
σταθεί στο Βασιλικό καθώς 
είτε και για την εξαγωγή 
προς την Αίγυπτο, μέσω 
υφιστάμενων αναβαθμιζό-
μενων ή νέων αγωγών και 
υγροποίηση στα υφιστάμε-
να τερματικά της χώρας.

Ερμής η νέα ανακάλυψη κοιτάσματος 
φυσικού αερίου της Energean στο Ισραήλ
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Με τη στήλη αυτή είμαι στη διάθεσή σας να 
απαντήσω με υπευθυνότητα σε ερωτήσεις 
που  αφορούν προβληματισμούς σας σχετικά 
με τα παιδιά και την εκπαιδευτική τους πορεία. 
Στείλτε μου τις ερωτήσεις σας στο vvasiliad@
outlook.com ή τηλεφωνείστε στο 2510220201

Από τη

Βασιλειάδου Βασιλική

• Mαθηματικός

• Κάτοχος Master in Education-Roehampton University

• Τ.β.  Καθηγητή Πανεπιστημίου Κρήτης

• Διευθύντρια σπουδών στα φροντιστήρια ΠΟΥΚΑΜΙΣΑΣ Καβάλας

• Μέλος του Δ.Σ. Μαθηματικής εταιρίας

ΠΩΣ ΘΑ ΚΑΝΟΥΜΕ ΤΑ ΠΑΙΔΙΑ
ΝΑ ΜΑΣ ΑΚΟΥΝΕ;

 
-Το 1841 η θεατρίνα Ρίτα Μπάσο είχε ξετρελάνει μεγάλους και μικρούς στην Αθήνα.

Ανάμεσα στους θαυμαστές της ήταν ο πρεσβευτής της Αγγλίας, Λαιονε και ο Δήμαρχος Καλλιφρο-
νάς.

Ο Λαιόνε κάλεσε μια μέρα τη θεατρίνα να τραγουδήσει στη πρεσβεία.
Δε συμπεριέλαβε όμως στον κατάλογο των καλεσμένων το Δήμαρχο, για ευνόητους λόγους.

Ο Δήμαρχος θύμωσεκαι έκοψε το νερό στη πρεσβεία, άφησε τα σκουπίδια στο δρόμο και δεν άναβε 
το φανάρι έξω απο τη πρεσβεία.
Ο πρέσβυς έστειλε το γραμματέα του να παραπονεθεί και ο δήμαρχος είπε:
‘’Περίεργο, ο εξοχότατος πρέσβυς γνωρίζει οτι υπάρχει δήμαρχος στην Αθήνα; ‘’
Φυσικά, την επόμενη φορά που κλήθηκε στην πρεσβεία η Ρίτα, ο δήμαρχος ήταν πρώτος καλεσμέ-
νος.

ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ
Ο μεγάλος στρατηλάτης, όταν ήταν παιδί, πήγαινε τακτικά 
στους βωμούς για να προσευχηθεί. Κάποια μέρα ο παιδα-
γωγός του τον παρατήρησε
«Περίμενε» του είπε, «Πρώτα να κυριεύσεις τη χώρα που το 
βγάζει και έπειτα το ξοδεύεις με τόση αφθονία».
Ο Αλέξανδρος δεν ξέχασε τα λόγια του παιδαγωγού του, 
Λεωνίδα, όταν θριάμβευσε στα βάθη της Ανατολής, του 
έγραψε : 
« Σου στέλνω 100 κιβώτια με αρώματα και σου συνιστώ 
να μην είσαι μικρόψυχος έναντι των θεών. Μάθε ακόμα ότι 
κυρίευσα και τη χώρα που βγάζει το λιβάνι.»

8.10.1833. Εκδίδεται διάταγμα περί εισαγωγής της δραχ-
μής ως νομισματικής μονάδας. Παρά τα προβλήματα της 
Ελλάδος, η δραχμή κατέστη περιζήτητο νόμισμα στις γει-
τονικές μας χώρες. Καταργήθηκε με την ένταξή μας στο 
Ευρώ.

10.10.322. πχ Ο ρήτωρ Δημοσθένης αυτοκτονεί εντός του 
Ιερού του Ποσειδώνος στον Πόρο.

12.10.1944. Αρχίζει η αποχώρηση των Γερμανικών δυνά-
μεων από την Αθήνα.

.......................................................................................................................

‣ Διαβάσαμε και αυτά...

‣ Μνήμες

‣ Οι Μεγάλοι μας είπαν…

Το μυστικό μια υγιούς σχέ-
σης μεταξύ ενός γονέα και 
ενός παιδιού ή ενός εκπαι-
δευτικού και ενός παιδιού εί-
ναι η επικοινωνία, ο αλληλο-
σεβασμός και η κατανόηση.

 Τα προβλήματα ξεκι-
νάνε όταν τα παιδιά εμφα-
νίζουν αντιδραστική συμπε-
ριφορά απέναντι στο γονέα 
ή εκπαιδευτικό τους και τον 
αλληλοσεβασμό διαδέχονται 
οι καυγάδες, οι συγκρούσεις, 
οι τσακωμοί και τα παράπο-
να.

 Έχετε αναλογιστεί 
μήπως οφείλεται σε λάθος 
δικής μας συμπεριφοράς η 
αντιδραστικότητα ενός παι-
διού; Μήπως δεν φταίει μόνο 
η εφηβεία για τις ‘’εκρήξεις’’ 
θυμού ενός εφήβου, κάτι το 
οποίο έχουμε μια τάση να 
επικαλούμαστε συχνά;

 Ας αναλογιστούμε 
μερικές περιπτώσεις οπού 
λάθη δικής μας συμπεριφο-
ράς οδηγούν ένα παιδί να 
‘μη μας ακούει’ :

1. Όταν δεν το ακούμε 
και εμείς οι ίδιοι. Είναι λογι-
κό όταν τρέχουν οι υποχρε-
ώσεις και έχουμε πολλά στο 
κεφάλι μας να μην μπορούμε 
να βρούμε χρόνο να ακού-
σουμε ιστορίες ή προβλήμα-
τα ενός παιδιού τα οποία σε 
εμάς φαντάζουν ανούσια ή 
φλύαρα. Οφείλουμε να βρί-
σκουμε χρόνο να τα ακούμε, 
να τα νιώθουμε και να προ-
σπαθούμε να τα βοηθήσουμε 
να βρούνε απαντήσεις στα 
προβλήματα και τις ανησυ-
χίες τους. Διαφορετικά, είναι 
σαν να μη τα ακούμε και τους 
δίνουμε ένα μάθημα να μη 
ακούνε και αυτά εμάς, όταν  
θα θελήσουμε να τους πούμε 
κάτι που δεν θεωρούν σημα-
ντικό.

2. Όταν δεν επιχειρη-
ματολογούμε τις υποδείξεις 
μας. Είναι ιδιαίτερα σημαντι-
κό ένα παιδί να συνυπάρχει 
με ενήλικες που του εξηγούν 
τι να κάνει και τι να μη κάνει  
χωρίς να κάνουν χρήση της 
προστακτικής, αλλά χρησιμο-
ποιώντας επιχειρήματα και 
διάλογο. Έτσι, τα βοηθάμε να 
αντιλαμβάνονται σε βάθος 
τα λάθη τους και να εξοικει-

ώνονται με την έννοια του 
διαλόγου και όχι της διένε-
ξης σε περίπτωση διαφωνίας 
με γονέα ή καθηγητή τους 

3. Όταν προσβάλουμε 
ή μιλάμε άσχημα στο παιδί. 
Είναι ανθρώπινο ορισμένες 
φορές να χάνουμε τη ψυ-
χραιμία μας και να έχουμε 
περιορισμένες ψυχικές αντο-
χές . Από την άλλη πλευρά, 
το να χρησιμοποιήσουμε 
ύβρεις , άσχημο λεξιλόγιο 
και να μειώνουμε ένα παιδί 
πάνω στα νεύρα μας ή σε μια 
αδύναμη στιγμή μας, μπορεί 
να καταστρέψει τη σχέση μας 
μαζί του. Τα παιδιά μιμούνται 
και ανταποδίδουν συμπερι-
φορές και εμείς οφείλουμε 

να τους διδάξουμε πιο ήρεμα 
και υποστηρικτικά πρότυπα.

Μας ρωτάτε, απαντούμε….

 Η κυρία Λ.Α ρωτά-
ει: ‘’….Είμαι μία μητέρα ενός 
παιδιού 5 ετών. Βλέπω γονείς 
και φίλους μου καθηγητές να 
παραπονιούνται για τα παι-
διά τους πως δεν τους ακούν, 
πως οι γενιές έχουν αλλάξει 
και αυτό με φοβίζει.  Τι συμ-
βουλή θα μου δίνατε για να 
καλλιεργήσω από τώρα μια 
καλή επικοινωνιακή βάση με 
το παιδί μου…;

Αγαπητή κυρία,

Φυσικά και μπορείτε να χτί-
σετε σημαντικές βάσεις για 
μια καλη επικοινωνία μετα-
ξύ σας ήδη από τώρα. Είναι 
σημαντικό να προσέξετε τις 
αντιδράσεις σας να μην είναι 
υπερβολικές όταν κάνει κάτι 
που δεν θέλετε. Επίσης, οι 
απαγορεύσεις να μην  συνο-
δεύονται από απειλές, χειρο-
νομίες ή σημαντική αύξηση 
στον τόνο της φωνής σας, 
καθώς μπορεί να τρομάξει ή 
να φοβίσει το παιδί. Η επιχει-
ρηματολογία για το καλό και 
για το κακό είναι αναγκαία 
και εκπαιδεύει το παιδί να 
σκέφτεται τις πράξεις του.

Ευχές για επιτυχία

‘’…λάθη 
δικής μας 
συμπε-
ριφοράς 
οδηγούν 
ένα παιδί 
να ‘μη μας 
ακούει’….’’
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Σε εξέλιξη βρίσκονται 
οι διαπραγματεύσεις με 
τους υπόλοιπους μετό-
χους για την εισαγωγή 
του Διεθνούς Αερολιμέ-
να Αθηνών στο Χρημα-
τιστήριο, ενώ στις αρχές 
του επόμενου έτους ανα-
μένεται να κλείσει και η 
παραχώρηση της Εγνατί-
ας. Λίγο μετά, στα μέσα 
του 2023, προγραμματί-
ζεται να κατατεθούν οι 
οικονομικές προσφορές 
για την Αττική Οδό. Τις 
λεπτομέρειες του προ-
γράμματος αξιοποίησης 
του χαρτοφυλακίου του 
ΤΑΙΠΕΔ αποκαλύπτει μι-
λώντας στην «Κ» –στην 
πρώτη του συνέντευξη 
μετά την ανάληψη της 
θέσης του διευθύνοντος 
συμβούλου– ο Δημήτρης 
Πολίτης.

– Συμπληρώνονται 14 
μήνες από τότε που 
αναλάβατε διευθύνων 
σύμβουλος του ΤΑΙ-
ΠΕΔ. Τι έχετε πετύχει 
στο διάστημα αυτό;

– Η περίοδος αυτή ήταν 
ιδιαίτερα παραγωγική 
για το ΤΑΙΠΕΔ. Πρόσφα-
τα έκλεισε η πώληση του 
100% της ΔΕΠΑ Υποδο-
μών στην Italgas έναντι 
ιδιαίτερα υψηλού τιμή-
ματος, που πλησιάζει τα 
800 εκατ. και με προβλε-
πόμενες επενδύσεις 1 
δισ. Επίσης, ολοκληρώ-
θηκαν οι διαγωνιστικές 
διαδικασίες για την πα-
ραχώρηση της Εγνατίας, 
τη διάθεση της έκτασης 
της πρώην αμερικανικής 
βάσης στις Γούρνες Ηρα-
κλείου, του λιμένα «Φί-
λιππος Β» στην Καβάλα, 
των ακινήτων στη Νέα 
Ηρακλείτσα Καβάλας 

και τον Ταύρο και του 
Ξενία και των ιαματικών 
πηγών στα Λουτρά Κύ-
θνου. Εκτός από την εί-
σπραξη των τιμημάτων, η 
αξιοποίησή τους θα έχει 
πολλαπλασιαστικά οφέ-
λη και θα λειτουργήσει 
ως εφαλτήριο περιφε-
ρειακής ανάπτυξης. Στην 
Κύθνο, για παράδειγμα, 
ο ισραηλινός επιχειρημα-
τίας που πλειοδότησε θα 
επενδύσει 25 εκατ.

– Πώς εξελίσσεται ο 
μετασχηματισμός του 
ΤΑΙΠΕΔ στον οποίο 
έχετε αναφερθεί;

– Αναπροσαρμόζουμε 
τη στρατηγική μας, που 
εδράζεται σε δύο βασι-
κούς πυλώνες: την επι-
τάχυνση του προγράμ-
ματος και τη βέλτιστη 
αξιοποίηση, δίχως να 
υπολογίζουμε μόνο το 
τίμημα. Υλοποιούμε αρ-
κετούς διαγωνισμούς, 
κυρίως εκείνους που 
αφορούν ακίνητα, σε μια 
φάση αντί για δύο και 
έχουμε αυξήσει τις συνε-
δριάσεις του διοικητικού 
συμβουλίου. Συνολικά 
βρίσκονται σε εξέλιξη 
11 διαγωνισμοί, κάτι 
που συμβαίνει για πρώ-
τη φορά. Σχεδιάζουμε 
κάθε έργο ξεχωριστά, με 
βάση το συνολικό άμεσο 
και έμμεσο όφελος για 
τις κοινωνίες. Απώτερος 
στόχος είναι ο μετασχη-
ματισμός του ΤΑΙΠΕΔ σε 
φορέα ουσιαστικής αξι-
οποίησης της δημόσιας 
περιουσίας, μετατρέπο-
ντας το χαρτοφυλάκιό 
του σε μοχλό βιώσιμης 
ανάπτυξης. Η αγωνία 
μας δεν είναι απλά να 
ολοκληρώσουμε έναν δι-

αγωνισμό κηρύσσοντας 
τον προτιμητέο επενδυ-
τή. Επιπλέον το ΤΑΙΠΕΔ 
συνδράμει τους επενδυ-
τές και το Δημόσιο μέσω 
της μονάδας παρακο-
λούθησης συμβάσεων, 
καθ’ όλη τη διάρκεια των 
έργων και των παραχω-
ρήσεων, ενώ λειτουργεί 
και ως Αρχή σχεδιασμού 
για τα περιφερειακά λι-
μάνια, τον ΟΛΠ και τον 
ΟΛΘ και δυνητικά και 
για τους υπόλοιπους λι-
μένες.

– Γιατί έχει καθυστε-
ρήσει το οικονομικό 
κλείσιμο της Εγνατίας;

– Πράγματι έχει σημειω-
θεί μια μικρή καθυστέρη-
ση, που οφείλεται στην 
πολυπλοκότητα των 
συμβατικών κειμένων 
που αφορούν τη χρη-
ματοδότηση, συντήρηση 
και κατασκευή των επε-
κτάσεων του έργου. Ανα-
μένουμε την ολοκλήρω-
ση της συναλλαγής μέσα 
στο πρώτο τρίμηνο του 
2023.

"Συνολικά βρίσκο-
νται σε εξέλιξη 11 
διαγωνισμοί, κάτι 
που συμβαίνει για 
πρώτη φορά."

– Πότε θα προχωρήσει 
η Αττική Οδός στην 
επόμενη φάση;

– Τις επόμενες ημέρες θα 
στείλουμε στα οκτώ υπο-
ψήφια σχήματα το σχέ-
διο της νέας σύμβασης 
παραχώρησης, ενώ ανα-
μένουμε τις αποφάσεις 
του υπουργείου Υποδο-
μών για την τιμολογια-

κή πολιτική στα διόδια. 
Εχουμε προτείνει ένα 
μοντέλο τιμολόγησης 
που θα διαφοροποιεί-
ται ανάλογα με την ώρα 
χρήσης του άξονα και θα 
συμβάλει στην αποτε-
λεσματικότερη διαχείρι-
ση του κυκλοφοριακού 
φόρτου. Εκτιμούμε ότι 
έως το τέλος του πρώ-
του εξαμήνου του 2023 
θα έχει ολοκληρωθεί η 
υποβολή των οικονομι-
κών προσφορών.

– Τι θα κάνετε τελικά 
με το αεροδρόμιο της 
Αθήνας;

– Η πρόθεσή μας να δι-
αθέσουμε το 30% του 
Διεθνούς Αερολιμένα 
Αθηνών (ΔΑΑ) μέσω του 
Χρηματιστηρίου αποτε-
λεί εφαρμογή της νέας 
φιλοσοφίας για την αξι-
οποίηση των περιου-
σιακών μας στοιχείων. 
Θέλουμε να δώσουμε 
τη δυνατότητα σε με-
γάλο αριθμό εγχώριων 
και διεθνών επενδυτών 
να συμμετάσχουν στο 
success story του, που 
έπειτα από δύο υγειονο-
μικές κρίσεις ανακάμπτει 
εντυπωσιακά. Με τον 
τρόπο αυτό φιλοδοξούμε 
να πετύχουμε έναν διττό 
στόχο: να προσελκύσου-
με επενδυτές ενισχύο-
ντας την κεφαλαιαγορά 
και να δημιουργήσου-
με μια επιπλέον πηγή 
άντλησης κεφαλαίων για 
τη χρηματοδότηση μελ-
λοντικών επενδύσεων 
στο αεροδρόμιο. Οι συ-
ζητήσεις με τους άλλους 
μετόχους της εταιρείας 
για τις τεχνικές λεπτο-
μέρειες είναι σε εξέλιξη, 
ενώ τις προηγούμενες 

ημέρες επιλέξαμε και 
τους συμβούλους μας.

– Τι προβλέπει ο σχε-
διασμός σας για τα λι-
μάνια;

– Μετά την ολοκλήρω-
ση του διαγωνισμού για 
το λιμάνι «Φίλιππος Β» 
της Καβάλας, στην τελι-
κή ευθεία έχουν μπει οι 
διαδικασίες για την πώ-
ληση πλειοψηφικού πο-
σοστού στα λιμάνια της 
Ηγουμενίτσας και της 
Αλεξανδρούπολης. Το 
πρώτο τρίμηνο του 2023 
θα ζητηθούν οικονομικές 
προσφορές για το λιμάνι 
στο Ηράκλειο. Παράλλη-
λα, σχεδιάζουμε να εκκι-
νήσουμε τις διαδικασίες 
για τον λιμένα Βόλου 
τον Οκτώβριο και εργα-
ζόμαστε εντατικά για την 
εκπόνηση στρατηγικού 
σχεδίου για τα υπόλοιπα 
λιμάνια.

– Πώς εξελίσσεται το 
πρόγραμμα με τα του-
ριστικά ακίνητα;

– Σε εξέλιξη είναι ο δι-
αγωνισμός για τη Λου-
τρόπολη στα Καμένα 
Βούρλα για την οποία 
καταγράφεται έντονο 
ενδιαφέρον. Σύντομα θα 
ξεκινήσουν τρεις ακόμη 
διαγωνισμοί για ακίνητα 
με ιαματικές πηγές στις 
Θερμοπύλες, στον Κονι-
αβίτη και την Υπάτη. Μέ-
χρι το τέλος της χρονιάς 
σκοπεύουμε να εκκινή-
σουμε τον διαγωνισμό 
για το ακίνητο στην Αγία 
Τριάδα Θεσσαλονίκης, 
ενώ αρχές 2023 θα ξε-
κινήσει η αξιοποίηση της 
ακτής και του κάμπινγκ 
στο Ποσείδι της Χαλκι-

δικής και του ακινήτου 
στην περιοχή Βερβερό-
ντα στο Πόρτο Χέλι. Σε 
εξέλιξη βρίσκονται και 
διαγωνιστικές διαδικασί-
ες για τη δημιουργία μα-
ρίνας μεγάλων σκαφών 
στην Κέρκυρα, στη μαρί-
να Πύλου και τη μαρίνα 
στο Αργοστόλι.

– Η μονάδα ωρίμαν-
σης στρατηγικών 
επενδύσεων επιταχύ-
νει το έργο της; Ποια 
είναι τα μεγαλύτερα 
έργα που θα υλοποι-
ήσει;

– Με τη σύσταση της 
μονάδας συμβάσεων 
στρατηγικής σημασίας, 
το ΤΑΙΠΕΔ έχει ουσια-
στικά αναλάβει τον ρόλο 
του project manager 
για φορείς του Δημοσί-
ου. Εως τώρα, η Πολι-
τεία έχει εμπιστευθεί στο 
ΤΑΙΠΕΔ την ωρίμανση 
έργων συνολικού προ-
ϋπολογισμού άνω των 
5 δισ. Από αυτά, έργα 
ύψους 3,5 δισ. χρηματο-
δοτούνται από το Ταμείο 
Ανάκαμψης. Το επόμενο 
διάστημα αναμένεται να 
αναλάβουμε δύο ακόμη 
έργα για λογαριασμό του 
υπουργείου Περιβάλλο-
ντος και Ενέργειας. Την 
ανάπτυξη φωτοβολτα-
ϊκών σε συνεργασία με 
δήμους για την παροχή 
πράσινης ενέργειας σε 
προσιτές τιμές σε χιλιά-
δες ευάλωτα νοικοκυ-
ριά και την εγκατάσταση 
φωτοβολταϊκών με συ-
στήματα αποθήκευσης 
για τη στήριξη της βιομη-
χανικής παραγωγής.

Ηλίας Μπέλλος

Ο διευθύνων σύμβουλος του ΤΑΙΠΕΔ
Στην τελική ευθεία οι Λιμένες Καβάλας-Αλεξ/πολης
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Φωτιά στο περιαστικό 
δάσος της Καβάλας ξέ-
σπασε τα ξημερώματα 
της Πέμπτης 6 Οκτωβρί-
ου 2022 από άγνωστη, 

μέχρι στιγμής, αιτία.

Η εστία εντοπίστηκε πάνω 
από την περιμετρική, πολύ 
κοντά σε κατοικημένη περι-

οχή και συγκεκριμένα στη 
Δεξαμενή, πάνω από τις 
κεραίες.

Στο σημείο έσπευσε ισχυρή 

δύναμη της Πυροσβεστι-
κής Υπηρεσίας Καβάλας η 
οποία απέτρεψε τα χειρότε-
ρα, καθώς και η Αστυνομία, 
με τους πυροσβέστες να 

παραμένουν στο σημείο για 
τυχόν αναζωπύρωση.

Παράλληλα υπήρξε ανα-
ζωπύρωση το πρωί της Πέ-
μπτης 6 Οκτωβρίου 2022 

ενώ στο σημείο στην αυ-
τοψία που πραγματοποίησε 
το enanews.gr βρήκε ρού-
χα και πράγματα προφανώς 
παράνομων μεταναστών.

Καβάλα 
Φωτιά στο Περιαστικό Δάσος πάνω από τις κεραίες

Λόγω των δύο εστιών πυρ-
καγιάς που ξέσπασαν το 
βράδυ  της Τετάρτης και το 
πρωί της Πέμπτης στο Πε-

ριαστικό Δάσος Καβάλας ο 
Διοικητής της Π.Υ Καβάλας 
Νίκος Μπαλατσούκας έθε-
σε σοβαρά το θέμα αύξη-

σης εποπτείας.

Τόνισε μάλιστα ότι το επό-
μενο χρονικό διάστημα θα 

γίνει και σύσκεψη φορέων 
για το συγκεκριμένο θέμα 
έτσι ώστε να παρθούν ση-
μαντικές αποφάσεις καθώς 

αυτό αναμένεται να συνεχι-
στεί και το επόμενο χρονικό 
διάστημα.

Μπαλατσούκας (Π.Υ Καβάλας) 
Άμεσα αύξηση εποπτείας στο Περιαστικό Δάσος 
Καβάλας

Μεγάλη φωτιά ξέσπασε το πρωί της Παρασκευής 7 Οκτωβρίου 2022 στο σούπερ μάρκετ GRAND ΜΑΣΟΥΤΗΣ στην περιοχή του Βύρωνα στην Καβάλα.

Η φωτιά ξεκίνησε από την ταράτσα του κτιρίου, το οποίο εκκενώθηκε από εργαζομένους και πελάτες, ενώ η Πυροσβεστική Υπηρεσία Καβάλας έκοψε το ρεύμα στην περιοχή και έχει 
σπεύσει στο σημείο με 5 οχήματα και ένα γερανοφόρο.

Μεγάλη φωτιά σε σούπερ μάρκετ στην Ραψάνη
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Με επιτυχία ξεκίνησαν τα εγκαίνια του KAVALA EXPO 2022 στη Ν. Καρβάλη Καβάλας.
Πρόσωπα από την πολιτική σκηνή , φορείς της τοπικής κοινωνίας, εκθέτες αλλά και απλοί πολίτες έκαναν την εμφάνιση τους στην έκθεση.

ΕΠΕΣΤΡΕΨΕ!
ΓΕΜΙΣΕ ΤΟ ΕΚΘΕΣΙΑΚΟ ΤΗΣ ΚΑΡΒΑΛΗΣ
Με επιτυχία ανοίγει τις πύλες της η ΚAVALA EXPO 2022

Η τελετή των εγκαινίων 
της KAVALA EXPO 2022 
πραγματοποιήθηκε στην 
αίθουσα όπου θα πάρει 
το όνομά της από τον 
αδικοχαμένο Αναστάσιο 
Μεταξά.

Ο πρόεδρος του επιμελη-

τηρίου , κύριος Μάρκος 
Δέμπας, αφιερώνει την έκ-
θεση στον Αναστάσιο Με-
ταξά ο οποίος έφυγε από 
την ζωή το 2020 σε ηλικία 
μόλις 59 ετών . Ήταν πρόε-
δρος του Συνδέσμου Εργο-
λάβων και Ηλεκτρολόγων 
του νομού Καβάλας.

Τελετή των εγκαινίων της KAVALA EXPO 2022

” Δύο χρόνια δυστυχώς 
μέσα σε αυτούς τους δύ-
σκολους καιρούς και με 
τις αρνητικές οικονομικές 
συγκυρίες που ακόμα πλη-
ρώνουμε, το επιμελητήριο 
Καβάλας και η επιχειρημα-
τικότητα της περιοχής μας 
, επιστρέφει και δίνει βήμα 
στις επιχειρήσεις να φρο-
ντίσουν να παρουσιάσουν 
τα προϊόντα και όλες τις 

υπηρεσίες. Είμαστε βέβαι-
οι και δουλέψαμε πολύ γι’ 
αυτό ώστε αυτή η έκθεση 
να είναι εποικοδομητική 
για τις επιχειρήσεις χρόνων 
που συμμετέχουν.

Είχαμε ένα καλό καλοκαίρι 
όπου αυξήσαμε του τζίρους 
μας αλλά αυτό που θα υπο-
λογίσουμε στο τέλος είναι 
το ενεργειακό κόστος .Η 

εκτόξευση του ενεργειακού 
κόστους όντως μας έχει λυ-
γίσει. Η Χώρα μας είναι λο-
γικό ότι χρειάζεται μόνιμες 
πολιτικές που έτσι μπορού-
με να σταθεροποιήσουμε 
την κατάσταση. Θα ήθελα 
να σταθώ σε κάποια σημεία 
που καταφέραμε να βρούμε 
λύσεις . Διεκδικήσαμε σαν 
επιμελητήρια τον συμψηφι-
σμό και πλέον οι επιχειρή-

σεις βρήκαν την δικαίωση 
τους. Δεύτερο το Βιοτεχνι-
κό πάρκο, ένας χώρος που 
θα μπορέσει να αναπτυχθεί 
με νέα επενδυτικά σχέδια. 
Τρίτο υποστηρίζουμε την 
νεοφυή επιχειρηματικότη-
τα . Τέταρτο , τουρισμός 
κρουαζιέρας με πλάνο και 
για το νησί της Θάσου για 
το 2023. “

Δέμπας από Kavala Expo 2022 | Διεκδικήσαμε σαν επιμελητήρια και πετύχαμε

Σημαντικά μηνύματα πέρα-
σε ο πρόεδρος της ΓΣΕΒΕΕ 
από την 28η Kavala Expo 
2022.

Όπως τόνισε ο ίδιος

” Με συνδέουν συνθηματι-
κή λόγοι με την πόλη σας 
. ΝΑ συγχαρώ και το επι-
μελητήριο αλλά και τους 
εκθέτες που αποδεικνύουν 

ότι το επιχειρείν είναι σή-
μερα εδώ και πλέον ξεπε-
ράσαμε αυτά τα δώδεκα 
χρόνια κρίσης . Δυστυχώς 
όμως πρέπει να πούμε και 
την πραγματικότητα που βι-
ώνουν οι επαγγελματίες τις 
χώρας μας. Στην οικονομι-
κή κρίση πλήρωσαν ακριβά 
το τίμημα. Στην πανδημία 
οι επιχειρήσεις άντεξαν. 
Δυστυχώς σήμερα ζούμε 

μια ενεργειακή κρίση και 
περίμενα να δώσει ο πρω-
θυπουργός  μέτρα στήριξης 
της επιχειρηματικότητας. 
Βλέπουμε πως αιμορραγεί 
ο προϋπολογισμός και για 
αυτό χρειαζόμαστε μέτρα 
στήριξης των επιχειρήσεων 
και των νοικοκυριών ”

Γιώργος Καββαθάς | Με συνδέουν συνθηματικοί λόγοι με την πόλη σας

Όπως τόνισε χαρακτηριστι-
κά ο Υπουργός Άμυνας :
Πραγματικά είναι τιμή και 
χαρά να βρίσκομαι σήμερα 
εδώ. Πριν από 25 χρόνια 
έγινε ένα ξεκίνημα για αυτή 
την έκθεση που γεννιόταν 
τότε ως θεσμός.
Αυτό εγχείρημα είναι πλέ-
ον ένας καταξιωμένος θε-
σμός του τοπικού επιχειρείν 
και όχι μόνο . Το επιχειρείν 

πρέπει να υπάρξει να αντέ-
χει και να υπερνικά τα προ-
βλήματα καθώς είναι ο πυ-
λώνας της οικονομίας.
Είναι ευκαιρία για μια τέ-
τοια προσέγγιση σε τοπικό 
και όχι μόνο επίπεδο.  Το 
περιβάλλον είναι πλέον 
ασταθές και επικίνδυνο . 
Οι μηχανές της οικονομίας 
σταμάτησαν για ένα αρκετά 
μεγάλο διάστημα , χρειάζε-

ται νέο σχέδιο και νέα προ-
σέγγιση .
Οι κυβερνήσεις θα κάνουν 
κυβερνήσεις κρίσεων
Ξέρω πως η ασφάλεια συν-
δέεται με την οικονομική 
ασφάλεια και όλες τις πα-
ραμέτρους.  Δείχνουμε ότι 
θεωρούμε σημαντικό τον 
παράγοντα της ασφάλειας

Νίκος Παναγιωτόπουλος | Η Ελλάδα δυναμώνει αλλά θα δυναμώσει κι’ άλλο

Ένα σημαντικό μήνυμα 
πέρασε ο Πρόεδρος του 
Επιμελητηρίου Καβάλας 
Μαρκος Δέμπας κατά την 
διάρκεια της δεύτερης ημέ-
ρας της Μεγάλης εμπορι-
κής έκθεσης Kavala EXPO 
2022 στο εκθεσιακο κεντρο 
Αποστολος Μαρδυρης στη 
Νέα Καρβάλη Καβάλας.

Κατά την διάρκεια των b2b 

συναντήσεων ο κ Δέμπας 
χαιρέτησε έναν μεγαλοεπι-
χειρηματία από την Τουρκία 
επισημαίνοντας ότι πρέπει 
να υπάρχει ειρήνη μετα-
ξύ των δύο χωρών και ότι 
μπορεί το τελευταίο χρονι-
κό διάστημα να υπάρχει μία 
πολιτική αστάθεια Ωστόσο 
αυτό δεν πρέπει σε καμία 
περίπτωση να επηρεάσει 
την επιχειρηματικότητα.

Όπως χαρακτηριστικά τό-
νισε ο Πρόεδρος του Επι-
μελητηρίου Καβάλας  “Η 
πολιτική είναι πολιτική και 
η επιχειρηματικότητα επι-
χειρηματικότητα”.

Δέμπας | Σημαντικές οι ελληνοτουρκικές σχέσεις στην επιχειρηματικοτητα

EXPOKAVALA
7 ‑10 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ  2022

ΔΙΕΘΝΗΣ ΕΚΘΕΣΗ

Η

EXPOKAVALA
7 ‑10 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ  2022

ΔΙΕΘΝΗΣ ΕΚΘΕΣΗ

Η
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ΑΙΣΘΗΤΙΚΗ ΑΛΛΕΡΓΙΟΛΟΓΟΙ

ΚΑΡΔΙΟΛΟΓΟΙ ΠΑΙΔΙΑΤΡΟΙΓΕΝΙΚΟΙ ΟΙΚ. ΙΑΤΡΟΙ

ΔΕΡΜΑΤΟΛΟΓΟΙ - ΑΦΡΟΔΙΣΙΟΛΟΓΟΙ

ΔΙΑΙΤΟΛΟΓΟΙ - ΔΙΑΤΡΟΦΟΛΟΓΟΙ

ΓΥΝΑΙΚΟΛΟΓΟΙ - ΜΑΙΕΥΤΗΡΕΣ

ΟΔΟΝΤΙΑΤΡΟΙ

ΟΥΡΟΛΟΓΟΙ - ΑΝΔΡΟΛΟΓΟΙ

ΚΛΙΝΙΚΕΣ ΨΥΧΟΛΟΓΟΙ

ΛΟΓΟΘΕΡΑΠΕΥΤΕΣ
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AUTO - MOTO

COFFEE BAR - ΕΣΤΙΑΣΗ

ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΕΛΕΤΩΝ

ΔΙΑΦΟΡΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣΕΠΙΠΛΑ

ΔΙΚΗΓΟΡΟΙ

ΘΕΡΜΑΝΣΗ

ΟΙΚΟΔΟΜΙΚΑ ΥΛΙΚΑ

ΕΙΔΙΚΗ ΑΓΩΓΗ

ΠΡΑΤΗΡΙΑ ΚΑΥΣΙΜΩΝ
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ΕΙΔΗ ΟΙΚΙΑΚΗΣ ΧΡΗΣΗΣ

ΕΙΔΗ ΣΥΣΚΕΥΑΣΙΑΣ

ΕΙΔΗ ΔΙΑΤΡΟΦΗΣ

ΜΕΤΑΦΟΡΕΣ

ΜΗΧΑΝΟΥΡΓΕΙΟ

ΤΕΧΝΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ - ΜΗΧΑΝΙΚΟΙ ΒΙΟΤΕΧΝΙΑ ΤΕΝΤΩΝΒΙΟΜΗΧΑΝΙΚΑ ΠΛΥΝΤΗΡΙΑ 

ΛΕΥΚΑ ΕΙΔΗ – ΧΑΛΙΑ

ΑΣΦΑΛΕΙΕΣ

ΚΥΝΗΓΕΤΙΚΑ-ΣΚΟΠΕΥΤΙΚΑ ΕΙΔΗ

ΜΕΣΙΤΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ

SECURITY

ΠΡΑΤΗΡΙΑ ΥΓΡΩΝ ΚΑΥΣΙΜΩΝ

ΓΥΜΝΑΣΤΗΡΙΑ

ΥΓΡΑΕΡΙΑ

ΣΥΝΕΤΑΙΡΙΣΜΟΙ

ΚΕΡΑΜΙΚΑ

ΕΙΔΗ ΔΙΑΤΡΟΦΗΣ
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ΕΣΤΙΑΣΗ ΗΛΕΚΤΡΟΚΙΝ. ΑΜΑΞΙΔΙΑ ΑΠΟΦΡΑΞΕΙΣ ΖΥΘΟΠΟΙΙΑ ΓΕΩΠΟΝΟΙ

ΕΡΓΑ ΤΕΧΝΗΣ  FOOD SHOP ΕΣΤΙΑΣΗ ΓΥΝ.  ΑΞΕΣΟΥΑΡ - ΡΟΥΧΑ ΕΣΤΙΑΣΗ

Ο Χρήστος Δελής μπαίνει καθημερινά στην κουζίνα του ΕΝΑ Channel 
παρουσιάζοντας την πιο νόστιμη εκπομπή μαγειρικής.

Μας ταξιδεύει στην Ελληνική κουζίνα, στις πιο γευστικές γωνιές της πόλης 
μας γνωρίζοντάς μας τους chef και τα εστιατόρια που θα μας εκπλήξουν 
γαστρονομικά.

Ανακαλύπτει μοναδικά τοπικά προϊόντα, γεύσεις και αρώματα μαγειρεύοντας 
απλές, αλλά νόστιμες και υγιεινές συνταγές.

Ο αγαπημένος μας chef για αυτήν την εβδομάδα προτείνει:

Μοσχαρίσια μπριζόλα στον φούρνο με φασόλια, 
βραστά κολοκυθάκια και κομπόστα αχλάδι 

Συνταγή για

Μοσχαρίσια μπριζόλα στον φούρνο με φασόλια, 
βραστά κολοκυθάκια και κομπόστα αχλάδι 

 
Διάρκεια συνταγής: 2 ώρες
Βαθμός δυσκολίας: Εύκολη

Υλικά 
• 4 μοσχαρίσιες μπριζόλες με κόκκαλο
• 500γρ φασόλια
• 3 κολοκυθάκια κομμένα σε φέτες 
• 8 αχλάδια
• 3 τομάτες τριμμένες σε καρέ
• 1 κρεμμύδι κομμένο σε καρέ
• 3 φρέσκα κρεμμυδάκια
• 2 σκ. σκόρδο ψιλοκομμένο
• 'Άνηθος - θυμάρι - δενδρολίβανο
• Αλάτι - πιπέρι - κύμινο - μπαχάρι - κόκκινη πάπρικα 
• 30γρ. ζάχαρη
• Ελαιόλαδο
• Κρέμα βαλσάμικο
• Μουστάρδα 
• Νερό

Εκτέλεση
Βάζουμε το κρέας σε μεγάλο ταψί, το αλείφουμε με το ελαιόλαδο 
και ρίχνουμε το κύμινο, το μπαχάρι, την κόκκινη πάπρικα και το 
αλατοπίπερο.

Όταν γίνει το κρέας, το βγάζουμε σε μία πιατέλα.

Πριν από το τέλος του ψησίματος, προσθέτουμε τα κολοκυθάκια, τη 
μουστάρδα, το βαλσάμικο και την κομπόστα αχλάδι. 
Βράζουμε τα φασόλια με μπόλικο νερό για περίπου 30 να μαλακώσουν.

Τα στραγγίζουμε και πετάμε το νερό.

Προσθέτουμε τα βρασμένα φασόλια, την τομάτα, το κρεμμύδι, τα 
φρέσκα κρεμμυδάκια και το σκόρδο.

Προσθέτουμε αλάτι, πιπέρι και σερβίρουμε.

με τον Χρήστο Δελή



ΔΕΥ. – ΤΕΤ. - ΠΑΡ. 
02:00	 Αναλυτής	(Ε)
04:00	 Engine	Power	(Ε)
04:30	 Εξελίξεις	(Ε)
06:00	 Εδώ	Είμαστε	
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	
Απλά
18:30	 Μαζί
19:30 ENA Live News
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Αυτόπτης		 	
	 Μάρτυρας
23:00	 Εξελίξεις
00:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΤΡΙΤΗ - ΠΕΜΠΤΗ
01:30	 Αναλυτής	(Ε)	
03:30 Engine Power
04:00	 Εξ-Ιστορώ	(Ε)
05:00	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	(Ε)	
06:00	 Εδώ	Είμαστε
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας		 	
	 Απλά
18:30	 Μαζί
19:30 ENA Live News 
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	
23:00	 Εξ-Ιστορώ
00:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
03:30	 Ελληνική	Ταινία	
50:00	 Ιστορικά	Γεγονότα		
	 (Ε)	
06:00 Εδώ	Είμαστε 
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις

 ΣΑΒΒΑΤΟ - ΚΥΡΙΑΚΗ
01:30	 Πάμε	Τσάρκα
02:30	 Όλο	Υγεία
03:30	 Άνθρωποι	(Ε)
04:00	 Πυξίδα	
05:00	 Imam	Baildi	(Ε)
06:00	 Εξ	Ιστορώ
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:00	 Τηλεπωλήσεις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30 Engine Power
15:00	 Άνθρωποι	(Ε)
15:30	 Πάμε	Διακοπές	(Ε)	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Meet	The	Chef	(Ε)
18:30	 Για	μια	
	 ομορφότερη	ζωή
19:30	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	(Ε)	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
21:30	 Ένα	Τραγούδι		 	
	 Ακόμα	
23:30	 Εξ-Ιστορώ
00:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
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ΔΕΥΤΕΡΑ – ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ        

06:00-08:00	 Μουσικό	πρόγραμμα
08:00-10:00	 Πρωινός	Καφές	
	 	 με	τον	Απόστολο	Ατζεμιδάκη
10:00-11:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου
11:00-12:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου	και	
	 	 Νίκος	Δελλατόλας
12:00-12:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
12:00-13:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
13:00-13:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
13:05-14:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
14:00-15:00	 Μαγκαζίνο
	 	 Γιάννης	Παπαδόπουλος
15:00-15:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
15:00-16:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
17:00-19:00	 Γιώργος	Γεωργίου
18:00-18:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
18:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-19:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
19:05-20:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
20:00-20:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
20:05-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα

ΣΑΒΒΑΤΟ – ΚΥΡΙΑΚΗ

06:00-10:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
10:00-12:00	 Πάνος	Αμυράς
12:00-15:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
15:00-16:00	 Δημήτρης	Μάρκου
16:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-22:00	 Real	Sports
22:00-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
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SOCIAL MEDIA & ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΙΣ (Μέρος 6ο)

Βασικά tips για μια πε-
τυχημένη FB Page 

Brand Consistency 

Είναι σημαντικό να 
υπάρχει ένα ενιαίο 
positioning σε όλα τα 

κοινωνικά μέσα επικοινω-
νίας ώστε οι επισκέπτες να 
σχηματίσουν μια ενιαία θε-
τική εικόνα για την επιχεί-
ρηση. Ξέρουν τι να περιμέ-
νουν και την εμπιστεύονται 
για αυτό που πρεσβεύει.   
Τα λεκτικά, τα χρώματα και 
το λοιπό περιεχόμενο πρέ-
πει να αντικατοπτρίζουν 
τις αξίες του Brand και να 
είναι ομοιογενή σε όλες τις 
social πλατφόρμες.  

Visual  Content 

Η δημιουργία visual 
content (εικόνες και βί-
ντεο) αποτελεί αναγκαίο 
συστατικό για μια επιτυχη-
μένη στρατηγική στα Social 
Media.  
Είναι 40 φορές πιθανό-
τερο να κοινοποιηθεί από 
οποιοδήποτε άλλο περιε-

χόμενο στα social ενώ το 
βίντεο συγκεκριμένα είναι 
το πιο δημοφιλές περιεχό-
μενο στους καταναλωτές 
με το 24% των marketers 
να το θεωρούν ως κύρια 
προτεραιότητα στο content 
strategy.  
To live video streaming 
επίσης, είναι ακόμα πιο 
αποτελεσματικό, με τους 
χρήστες να αφιερώνουν 
τριπλάσιο σχεδόν χρόνο 
για να το παρακολουθή-
σουν σε σχέση με ένα κοινό 
βίντεο.

Συχνότητα αναρτήσεων
 
H κάθε επιχείρηση ανάλογα 
τον κλάδο της θα πρέπει να 
βρει την ιδανική συχνότητα 
των αναρτήσεων ώστε έτσι 
ώστε να έχει αισθητή πα-
ρουσία αλλά να μην βομ-
βαρδίζει τους χρήστες της 
με συχνό περιεχόμενο.  
Στις πολύ μικρές επιχει-
ρήσεις το πρόβλημα είναι 
συνήθως η εικόνα μιας 
εγκαταλελειμμένης σελί-
δας με μικρό αριθμό fans/
followers που σπάνια κάνει 

updates. Αυτό που μπο-
ρεί να δώσει τη λύση εί-
ναι να χρησιμοποιήσει ένα 
editorial calendar και να 
προγραμματίσει ένα συγκε-
κριμένο αριθμό αναρτήσε-
ων μέσα στην εβδομάδα 
και να παρακολουθεί την 
απόδοση των posts μέσα 
από τα Facebook Insights.  
Μέσα τα Facebook Insights 
θα παρατηρηθούν οι “ώρες 
αιχμής” επισκεψιμότητας 
και με τον τρόπο αυτό μπο-
ρεί να προσαρμοστεί ακόμα 
πιο αποτελεσματικά ο προ-
γραμματισμός και η συχνό-
τητα των αναρτήσεων.

Μπορείτε να μας στέλνετε 
τις απορίες αλλά και τις 
ερωτήσεις σας ή προβλη-
ματισμούς που έχετε, κα-
θώς και προβλήματα που 
αντιμετωπίζετε σχετικά με 
πωλήσεις ή τεχνολογία στο 
email: 

piliotis@enachannel.gr

 Επίσης μπορείτε 

να διαβάσετε όλα τα νέα 
για την τεχνολογία αλλά 
και τα άρθρα στο site: 
www.enanews.gr   και στην 
κατηγορία: 

Οικονομία ->Τεχνολογία. Παναγιώτης Πυλιώτης
Διπλ. Μηχανικός Ε.Μ.Π.

Τ. Εργαστ. Συνεργ.
Πανεπιστημίου Δυτικής 

Αττικής

                                   
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ ΕΡΓΟ:  «Κατασκευή γηπέδων 5Χ5 σε αύλειους
ΝΟΜΟΣ ΚΑΒΑΛΑΣ   χώρους Δημοτικών σχολείων» 
ΔΗΜΟΣ ΠΑΓΓΑΙΟΥ    
Αρ. Μελ. 1049/2022           CPV: 45214200-2
Αρ.Πρωτ. 17706/3-10-22

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ

1. Ο Δήμαρχος Παγγαίου προκηρύσσει Δημόσιο Ανοικτό Διαγωνισμό  για την επιλογή ανα-
δόχου με κριτήριο ανάθεσης την πλέον συμφέρουσα από οικονομική άποψη προσφορά μόνο 
βάσει τιμής για την κατασκευή του έργου : «Κατασκευή γηπέδων 5Χ5 σε αύλειους χώρους 
Δημοτικών σχολείων»  με προϋπολογισμό 161.290,32 ΕΥΡΩ (χωρίς ΦΠΑ). Το έργο συντίθεται 
από τις ακόλουθες κατηγορίες εργασιών:  Οικοδομικά έργα με προϋπολογισμό 109.832,06 € 
(με Γ.Ε.+Ο.Ε+Απρόβλεπτα) & Οδοποιίας έργα με προϋπολογισμό 49.478,48€ (με Γ.Ε.+Ο.Ε+Α-
πρόβλεπτα).

2. Ο διαγωνισμός θα γίνει την 25η  του μηνός Οκτωβρίου του έτους 2022 ημέρα Τρίτη από την 
Επιτροπή Διαγωνισμού Έργων που συγκροτήθηκε. Ώρα λήξης κατάθεσης προσφορών 10,00 π.μ. 
Οι φάκελοι των προσφορών υποβάλλονται μέσα στην παραπάνω προθεσμία από τους ενδια-φε-
ρομένους ηλεκτρονικά, μέσω της διαδικτυακής πύλης www.promitheus.gov.gr του ΕΣΗΔΗΣ. Για 
τη συμμετοχή στην παρούσα διαδικασία οι ενδιαφερόμενοι οικονομικοί φορείς απαιτείται να δι-
αθέτουν ψηφιακή υπογραφή, χορηγούμενη από πιστοποιημένη αρχή παροχής ψηφιακής υπογρα-
φής και να εγγραφούν στο ηλεκτρονικό σύστημα (ΕΣΗΔΗΣ- Διαδικτυακή πύλη www.promitheus.
gov.gr) ακολουθώντας την κατωτέρω διαδικασία εγγραφής του άρθρου 5 παρ. 1.2 έως 1.4 της 
Κοινής Υπουργικής Απόφασης με αρ. 83010/4098/2-8-2017 (2710 Β).
Προσφέρεται ελεύθερη, πλήρης, άμεση και δωρεάν ηλεκτρονική πρόσβαση στα έγγραφα της 
σύμβασης στον ειδικό, δημόσια προσβάσιμο, χώρο “ηλεκτρονικοί διαγωνισμοί” της πύλης www.
promitheus.gov.gr, καθώς και στην ιστοσελίδα (http://www.dimospaggaiou.gr/prokirixeis-
menu/erga-menu

3. Δικαίωμα συμμετοχής έχουν φυσικά ή νομικά πρόσωπα, ή ενώσεις αυτών που δραστηριοποι-
ούνται  για έργα κατηγορίας ΟΙΚΟΔΟΜΙΚΑ ΚΑΙ ΟΔΟΠΟΙΙΑΣ ως προβλέπεται στην παρ 3β του 
άρθρου 76 του Ν. 4412/2016 και που είναι εγκατεστημένα σε:
α) σε κράτος-μέλος της Ένωσης,
β) σε κράτος-μέλος του Ευρωπαϊκού Οικονομικού Χώρου (Ε.Ο.Χ.),
γ) σε τρίτες χώρες που έχουν υπογράψει και κυρώσει τη ΣΔΣ, στο βαθμό που η υπό ανάθεση 
δημόσια σύμβαση καλύπτεται από τα Παραρτήματα 1, 2, 4 και 5 και τις γενικές σημειώσεις του 
σχετικού με την Ένωση Προσαρτήματος I της ως άνω Συμφωνίας, καθώς και
δ) σε τρίτες χώρες που δεν εμπίπτουν στην περίπτωση γ΄ της παρούσας παραγράφου και έχουν 
συνάψει διμερείς ή πολυμερείς συμφωνίες με την Ένωση σε θέματα διαδικασιών ανάθεσης δη-
μοσίων συμβάσεων.
Οικονομικός φορέας συμμετέχει είτε μεμονωμένα είτε ως μέλος ένωσης

4. Για τη συμμετοχή στο διαγωνισμό απαιτείται η κατάθεση εγγυητικής επιστολής ύψους 3.225,81 
ΕΥΡΩ και ισχύ τουλάχιστον 13 μήνες και 30 ημέρες, μετά την ημέρα διεξαγωγής του διαγωνι-
σμού. Ο χρόνος ισχύος των προσφορών είναι  δέκα (10) μήνες.

5. Το έργο χρηματοδοτείται από πιστώσεις : ΣΑΤΑ ΣΧΟΛΙΚΩΝ ΚΤΙΡΙΩΝ & ΙΔΙΟΙ ΠΟΡΟΙ.

6. Δεν προβλέπεται η χορήγηση προκαταβολής στον Ανάδοχο.

7. Το αποτέλεσμα της δημοπρασίας θα εγκριθεί από την Οικονομική Επιτροπή του Δήμου Παγ-
γαίου.

Ελευθερούπολη, 03/10/2022

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ
ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ ΦΙΛΙΠΠΟΣ



ΑΝΑΛΥΤΗΣ 19ΑΓΡΟΤΙΚΑinfo@enachannel.gr
Δευτέρα 10 Οκτωβρίου 2022

Καλή πληρωμή χωρίς παρατράγουδα βλέπει ο Γεωργαντάς 
μέχρι Τετάρτη 19 Οκτωβρίου στην Ενιαία Ενίσχυση

Η επεξεργασία των στοι-
χείων για την προκα-
ταβολή της ενιαίας ενί-
σχυσης του έτους 2022 
εξελίσσεται με απόλυτα 
ομαλό τρόπο, διαβε-
βαιώνει την Agrenda 
ο υπουργός Αγροτικής 
Ανάπτυξης.

Μάλιστα, ο ίδιος δηλώ-
νει σίγουρος ότι «θα γί-
νει μια καλή πληρωμή, 
χωρίς παρατράγουδα» 
και ότι είναι πολύ πιθα-
νό η ημέρα πίστωσης 
των λογαριασμών των 
δικαιούχων παραγωγών 
να είναι η Τετάρτη 19 
Οκτωβρίου.

Η όλη διαδικασία, όπως 
έχει επανειλημμένως 
ειπωθεί αρμοδίως, εί-
ναι τεχνικά εφικτό να 
ολοκληρωθεί με βάση 
το παραπάνω χρονοδι-
άγραμμα, καθώς μένουν 
απλά να «τρέξουν» οι 
απαραίτητοι διασταυρω-
τικοί έλεγχοι από τους 
διοικητικούς του Οργα-
νισμού Πληρωμών.

Εν τω μεταξύ, μέσα 
στην επόμενη εβδομάδα 
αναμένεται να γίνουν και 
κάποιες πιστώσεις που 
θα αφορούν εξόφληση 

της ενιαίας ενίσχυσης 
και των προγραμμάτων 
της περσινής χρονιάς, 
μαζί με τη δημοσιονομι-
κή πειθαρχία του 2021 
περί τα 16 με 17 εκατ. 
ευρώ, προκειμένου να 
κλείσουν οι εκκρεμό-
τητες του 2021 -όπως 
επιβάλλει ο κοινοτικός 
κανονισμός- για να μπει 
σε τροχιά η πληρωμή 
αρχικά της ενιαίας και 
κατόπιν των προγραμμά-
των του 2022.

Μέσα στον μήνα, 
σύμφωνα με όσα έχουν 

γίνει γνωστά και μετά 
την ολοκλήρωση της 
πληρωμής της πρώτης 
δόσης στους ενταγμέ-
νους του προγράμματος 
των Νέων Αγροτών, πλέ-
ον παίρνουν σειρά οι εν 
δυνάμει δικαιούχοι και 
οι δικαιωμένοι από τις 
ενστάσεις. Σύμφωνα με 
τις πληροφορίες, το ρε-
αλιστικό σενάριο είναι 
να έχει ολοκληρωθεί η 
διαδικασία μέχρι τα μέσα 
του Οκτωβρίου ώστε να 
μπορέσουν μετά να γί-
νουν οι πιστώσεις. Ωστό-
σο δεν είναι απαραίτητο 

να γίνουν ταυτόχρονα, 
καθώς θα μπορούσε να 
προηγηθούν είτε οι πλη-
ρωμές των δικαιωμένων 
ενστάσεων είτε οι αιτή-
σεις των εν δυνάμει δι-
καιούχων. Στις υπόλοιπες 
5 Περιφέρειες οι σχετι-
κές πληρωμές, αναμέ-
νεται να ολοκληρωθούν 
έως το Νοέμβριο.

Ελένη Δούσκα
Agronews

Με τιμολόγια 1η Οκτώβρη '21 - 30 Σεπτεμβρίου '
22 η ενίσχυση στα λιπάσματα

Ο κύβος ερρίφθη για την 
ενίσχυση των αγροτών 
για αγορά λιπασμάτων η 
οποία, σύμφωνα με όλες 
τις ενδείξεις θα προχω-
ρήσει άμεσα με ποσοστό 
βάσει των τιμολογίων 
αγοράς τους από τους 
αγρότες.

Οι πληροφορίες θέλουν 
να επιλέγεται ως επιλέξιμη 
περίοδος το διάστημα από 
1η Οκτωβρίου 2021 μέ-

χρι 30 Σεπτεμβρίου 2022, 
έτσι ώστε να καλυφθεί 
μια ολόκληρη καλλιεργη-
τική περίοδος για όλες τις 
καλλιέργειες. Ο χρόνος της 
πληρωμής, τοποθετείται 
γύρω στα τέλη Νοεμβρίου, 
ώστε να ακολουθήσει στη 
συνέχεια και η ενίσχυση 
για την αγορά ζωοτροφών, 
σύμφωνα με τον υπουργό. 

Με βάση το ποσό των 60 
εκατ. ευρώ που πρόκειται 

να διατεθεί η επιδότηση θα 
καλύψει περίπου το 12% 
των τιμολογίων αγοράς ή 
το 25% περίπου της αύξη-
σης της τιμής του προϊό-
ντος που έχουν επιβαρυν-
θεί οι αγρότες.

Γιάννης Πανάγος
Agronews

                               
                 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
ΝΟΜΟΣ ΚΑΒΑΛΑΣ
ΔΗΜΟΣ ΚΑΒΑΛΑΣ
Δ/ΝΣΗ ΤΕΧΝΙΚΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ ΤΜΗΜΑ ΜΕΛΕΤΩΝ-ΕΡΓΩΝ
Ταχ. Δ/νση: Κων. Παλαιολόγου 4 Ταχ. Κώδ. : 65403
Πληροφορ :Κατερίνα Πιλάτου Τηλέφωνο : 2513500226
email: kpilatou@kavala.gov.gr
    
Περίληψη διακήρυξης ανοιχτής δημοπρασίας για επιλογή αναδόχου κατα-

σκευής του έργου: 
Αναπλάσεις περιοχών στη Δ.Ε. Φιλίππων

ΕΣΗΔΗΣ: 192870   ΑΔΑ: 9ΡΩ2ΩΕ6-2Β6   ΑΡΙΘΜ. ΠΡΩΤ: 25566/07-10-2022 

Ο ΔΗΜΟΣ ΚΑΒΑΛΑΣ, προκηρύσσει ανοικτό ηλεκτρονικό διαγωνισμό, με κριτήριο ανάθεσης την 
πλέον συμφέρουσα από οικονομική άποψη προσφορά με βάση την τιμή, σύμφωνα με τις διατά-
ξεις του N 4782/2021 (ΦΕΚ 36 Α΄) και του  Ν.4412/2016 όπως τροποποιήθηκε και ισχύει, για 
την ανάδειξη αναδόχου εκτέλεσης του έργου: «Αναπλάσεις περιοχών στη Δ.Ε. Φιλίππων» προϋ-
πολογισμού έργου 641.245,29 ΕΥΡΩ, χωρίς ΦΠΑ, CPV–45000000-7.
Το έργο συντίθεται από τις ακόλουθες κατηγορίες εργασιών: (1) Ηλεκτρομηχανολογικές εργασίες, 
με προϋπολογισμό 161.847,83 € (2) Χωματουργικά - Καθαιρέσεις, με προϋπολογισμό 38.185,02 
€ (3) Σκυροδέματα, με προϋπολογισμό 142.012,82 € (4) Κατασκευές Ξύλινες ή Μεταλλικές, με 
προϋπολογισμό 35.948,61 € (5) Επενδύσεις – Επιστρώσεις, με προϋπολογισμό 220.356,93 € και 
(6) Λοιπά Τελειώματα, με προϋπολογισμό 42.894,08 €.  Ο διαγωνισμός θα διεξαχθεί με την χρή-
ση της ηλεκτρονικής πλατφόρμας του Εθνικού Συστήματος Ηλεκτρονικών Δημοσίων Συμβάσεων. 
Οι προσφορές υποβάλλονται από τους οικονομικούς φορείς ηλεκτρονικά μέσω της διαδυκτιακής 
πύλης www.promitheus.gov.gr του ΕΣΗΔΗΣ. Ως ημερομηνία λήξης της προθεσμίας υποβολής 
των προσφορών ορίζεται η 01/11/2022, ημέρα Τρίτη και ώρα 10:00πμ. Ως ημερομηνία ηλε-
κτρονικής αποσφράγισης των προσφορών ορίζεται η 04/11/2022, ημέρα Παρασκευή και ώρα 
10:00πμ. Δικαίωμα συμμετοχής έχουν φυσικά ή νομικά πρόσωπα ή ενώσεις αυτών που δρα-
στηριοποιούνται σε έργα κατηγορίας ΟΙΚΟΔΟΜΙΚΩΝ ΚΑΙ ΗΛΕΚΤΡΟΜΗΧΑΝΟΛΟΓΙΚΩΝ (άρθρο 
21.1 – 22Γ & 22.Δ της διακήρυξης), και που είναι εγκατεστημένοι σε: (α) σε κράτος – μέλος της 
Ένωσης, (β) σε κράτος – μέλος του Ευρωπαϊκού Οικονομικού Χώρου (Ε.Ο.Χ.), (γ) σε τρίτες χώρες 
που έχουν υπογράψει και κυρώσει τη ΣΔΣ, στο βαθμό που η υπό ανάθεση δημόσια σύμβαση 
καλύπτεται από τα Παραρτήματα 1,2,4 και 5 και τις γενικές σημειώσεις του σχετικού με την 
Ένωση Προσαρτήματος Ι της ως άνω Συμφωνίας, καθώς και (δ) σε τρίτες χώρες που δεν εμπί-
πτουν στην περίπτωση γ’ της παρούσας παραγράφου και έχουν συνάψει διμερείς ή πολυμερείς 
συμφωνίες με την Ένωση σε θέματα διαδικασιών ανάθεσης δημοσίων συμβάσεων. Η συνολική 
προθεσμία εκτέλεσης του έργου είναι το διάστημα των δώδεκα (12) μηνών από την υπογραφή 
της σύμβασης. Τα έγγραφα της σύμβασης θα διατίθενται στον ειδικό, δημόσια προσβάσιμο χώρο 
«ηλεκτρονικοί διαγωνισμοί» της πύλης  www.promitheus.gov.gr, καθώς και στην ιστοσελίδα του 
Δήμου Καβάλας www.kavala.gov.gr. Εφόσον έχουν ζητηθεί εγκαίρως, ήτοι έως την 24/10/2022, 
οι αναθέτουσες αρχές παρέχουν σε όλους τους προσφέροντες που συμμετέχουν στη διαδικασία 
σύναψης σύμβασης συμπληρωματικές πληροφορίες σχετικά με τις προδιαγραφές και οποιαδή-
ποτε σχετικά δικαιολογητικά, το αργότερο στις 27/10/2022. Για την συμμετοχή στον διαγωνισμό 
απαιτείται η κατάθεση από τους συμμετέχοντες οικονομικούς φορείς, κατά τους όρους της παρ. 
1α του άρθρου 72 του Ν.4412/2016, εγγυητικής επιστολής συμμετοχής, που ανέρχεται στο ποσό 
των 12.824,00 €  και θα έχει ισχύ τουλάχιστον 10 μήνες και 30 ημέρες θα απευθύνεται προς τον 
Δήμο Καβάλας. Το έργο χρηματοδοτείται από ΠΡΟΣΤΙΜΑ ΑΥΘΑΙΡΕΤΩΝ ΚΑΤΑΣΚΕΥΩΝ με Κ.Α. 
30.7322.0003.Το αποτέλεσμα της δημοπρασίας θα εγκριθεί από την Οικονομική Επιτροπή του 
Δήμου Καβάλας. Περισσότερες πληροφορίες δίνονται στα γραφεία της Δ/νσης Τεχνικών Υπηρε-
σιών του Δήμου Καβάλας όλες τις εργάσιμες ημέρες και ώρες στο τηλ. 2513500226 (Κατερίνα 
Πιλάτου) και στο 2513500225 (Κατερίνα Μαλλιούρη).  

ΔΗΜΟΣ ΚΑΒΑΛΑΣ
ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΤΕΧΝΙΚΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ-ΤΜΗΜΑ ΜΕΛΕΤΩΝ ΚΑΙ ΕΡΓΩΝ

                                ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
         

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ        Καβάλα,6-10-2022
ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΥΓΕΙΑΣ & ΠΡΟΝΟΙΑΣ 
4η Υ.Π.Ε ΑΝ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ & ΘΡΑΚΗΣ
ΓΕΝΙΚΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΚΑΒΑΛΑΣ
ΥΠΟΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΟΥ     
ΤΜΗΜΑ ΠΡΟΜΗΘΕΙΩΝ
ΤΑΧ. Δ/ΝΣΗ:  Άγιος Σίλας  
ΤΑΧ. ΚΩΔΙΚΑΣ:  65 500, Καβάλα
ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΕΣ: ΖΩΗ ΠΑΠΑΚΗ
ΤΗΛΕΦΩΝΟ:  2513501560
Email:   z.papaki@kavalahospital.gr  

    
ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ (3η ΕΠΑΝΑΠΡΟΚΗΡΥΞΗ) ΔΗΜΟΣΙΟΥ ΑΝΟΙΚΤΟΥ 

ΗΛΕΚΤΡΟΝΙΚΟΥ ΔΙΑΓΩΝΙΣΜΟΥ ΑΝΩ ΤΩΝ ΟΡΙΩΝ ΓΙΑ ΤΗΝ ΠΑΡΟΧΗ 
ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ ΚΑΘΑΡΙΣΜΟΥ ΤΩΝ ΧΩΡΩΝ ΤΟΥ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟΥ ΚΑΒΑΛΑΣ, 

ΤΟΥ KOINOTIKOY ΚΕΝΤΡΟΥ ΨΥΧΙΚΗΣ ΥΓΕΙΑΣ, ΤΟΥ Δ.Ι.Ε.Κ Γ. Ν. ΚΑΒΑΛΑΣ 
ΚΑΙ ΤΟΥ ΚΕΦΙΑΠ

ΑΡΙΘΜΟΣ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ 23/2022 ΚΑΙ ΑΡΙΘΜΟΣ ΣΥΣΤΗΜΑΤΟΣ : 173300 

To Γ.Ν. Καβάλας ανακοινώνει τη διενέργεια Ανοιχτού ηλεκτρονικού διαγωνισμού άνω των ορίων 
(διενεργούμενη διαδικασία βάσει του άρθρου 27 του Ν.4412/2016) για την παροχή υπηρεσιών 
καθαρισμού, των κτιριακών εγκαταστάσεων και των εν γένει χώρων του Γενικού Νοσοκομείου 
Καβάλας (Γ.Ν.Κ), του Κοινοτικού Κέντρου Ψυχικής Υγείας, του ΔΙΕΚ και του ΚΕΦΙΑΠ (σύμφωνα 
με τα οριζόμενα στην παράγραφο 1.3. και στο Παράρτημα Ι της υπ’ αριθ.23/2022 διακήρυξης) 
με τα κάτωθι στοιχεία:
 1. Κριτήριο Ανάθεσης της σύμβασης: η πλέον συμφέρουσα από οικονομική άποψη προσφορά      
αποκλειστικά βάσει τιμής
 2. Φύση και ποσότητα των ζητούμενων υπηρεσιών σύμφωνα με τα οριζόμενα στην παρ.1.3 και 
στο παράρτημα I της υπ΄αριθ.23/2022 διακήρυξης
 3. Εναλλακτικές προσφορές: δεν γίνονται δεκτές.
 4. Ισχύς προσφορών: Η προσφορά πρέπει να ισχύει για 365 ημέρες 
 5. Τόπος εκτέλεσης της σύμβασης: Γενικό Νοσοκομείο Καβάλας NUTS: EL515
 6. Γλώσσα: Ελληνική 
 7. Προϋπολογισμός διαγωνισμού: Η εκτιμώμενη αξία της σύμβασης ανέρχεται στο ποσό των 
2.163.754,86 € για δυο έτη, χωρίς Φ.Π.Α., δηλαδή στο ποσό των 2.683.056 € (συμπεριλαμβα-
νομένου Φ.Π.Α.24%). Μετά την εφαρμογή της ρήτρας αναπροσαρμογής η συνολική εκτιμώμενη 
αξία της σύμβασης ανέρχεται στο ποσό των 2.822.877,5 € συμπεριλαμβανομένου Φ.Π.Α.24 %.
 8. Τρόπος υποβολής προσφορών: ηλεκτρονικά, μέσω της διαδικτυακής πύλης www.promitheus.
gov.gr του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ. 
 9. Ημερομηνία αποστολής της προκήρυξης στην Υπηρεσία Επισήμων Εκδόσεων των Ευρωπαϊ-
κών Κοινοτήτων:29/9/2022. Δημοσιεύθηκε στις 4/10/2022 ώρα 09.00 π. μ. με αριθμό 2022/S 
191-541334
10. Καταληκτική ημερομηνία υποβολής προσφορών:11-11-2022 και ώρα 14:00 μ. μ. 
11. Ημερομηνία αποσφράγισης προσφορών:18-11-2022 και ώρα 11:00 π. μ. 
12. Φορέας αρμόδιος για τις διαδικασίες προσφυγής: Αρχή Εξέτασης Προδικαστικών Προσφυ-
γών, Λεωφ. Θηβών 196-198, Άγ. Ιωάννης Ρέντης, Κτίριο Κεράνης, Αθήνα, 18233 
Το πλήρες κείμενο της διακήρυξης και τα έγγραφα της σύμβασης είναι διαθέσιμα για ελεύθε-
ρη, πλήρη, άμεση & δωρεάν ηλεκτρονική πρόσβαση στη διεύθυνση URL: https://kavalahospital.
gr/Supplies/promitheies (ιστοσελίδα του Νοσοκομείου) και στη διεύθυνση URL http://www.
eprocurement.gov.gr (διαδικτυακή πύλη του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ.). 

Ο ΔΙΟΙΚΗΤΗΣ ΤΟΥ Γ.Ν. ΚΑΒΑΛΑΣ
ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΚΛΕΙΤΣΙΩΤΗΣ



ΔΡΟΜΟΛΟΓΙΑ ΚΤΕΛ Ν. ΚΑΒΑΛΑΣ
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Οι παραπάνω καταχωρήσεις δεν αποτελούν διαφημιστικό προϊόν αλλά ενημέρωση των αναγνωστών
ΕΜΦΑΝΙΖΟΝΤΑΙ ΤΑ ΔΡΟΜΟΛΟΓΙΑ ΜΕΧΡΙ ΤΗΝ ΗΜΕΡΑ ΔΗΜΟΣΙΕΥΣΗΣ ΤΗΣ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑΣ
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Φιλελλήνων 2, 65302 Καβάλα | Τηλ.: 2511 104 227 | E-mail: info@bee-project.gr | www.bee-realestate.gr

  Πληροφορίες
Το γραφείο και οι συνεργάτες της Bee Project, δραστηριοποιούνται στον χώρο του real estate στην πόλη και στον νομό Καβάλας. Αποτελεί νέο μέλος της μεγάλης αλυσίδας της 
Bee Real Estate κι έχει στόχο να δημιουργήσει ένα ποιοτικό χαρτοφυλάκιο επιλεγμένων ακινήτων προς διάθεση.

Σήμερα το δίκτυο μας, ξεπερνά τα στενά όρια των μεσιτικών γραφείων προσφέροντας ένα σύνολο υπηρεσιών, καλύπτοντας όλες τις πιθανές ανάγκες των πελατών του σε ότι 
αφορά στην διαχείριση της ακίνητης περιουσίας τους. Η Bee Project ,στοχεύει να κατακτήσει σύντομα μία περίοπτη θέση στην αγορά παρέχοντας υπηρεσίες υψηλού επιπέδου στο 
πελατολόγιό της. Ο σεβασμός προς τους συνεργάτες και προς τους πελάτες μας, είναι μία αξία που μας διέπει.

Το όραμα της Bee Project , είναι να γίνει το αποτελεσματικότερο γραφείο, επενδύοντας σε ένα δίκαιο WIN/WIN , σύστημα κτηματομεσιτικών υπηρεσιών .

Η επαγγελματική επάρκεια των συνεργατών σε συνδυασμό με την συνέπεια και το ήθος , αποτελούν τα εχέγγυα που διαχωρίζουν το γραφείο μας από τον ανταγωνισμό.

bee-realestate.gr

Χαρακτηριστικά
176 τ.μ.
3 Υπνοδωμάτια
2 Μπάνια
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 3
Επίπεδα: 2
WC: 2
Θέρμανση : Κλιματισμός
Έτος Κατασκευής : 2021

Μεζονέτα
Βύρωνας (Καβάλα)
250.000 € 1.420 €/τ.μ. Κωδικός: 351001-46

Χαρακτηριστικά
87 τ.μ.
2 Υπνοδωμάτια
1 Μπάνιο
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 1
Θέρμανση :
Έτος Κατασκευής : 2022

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
135.000€ 1.552/τ.μ. Κωδικός: 351002-29

Χαρακτηριστικά
126 τ.μ.
3 Υπνοδωμάτια
1 Μπάνιο
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 1
WC: 1
Θέρμανση : Άλλο
Έτος Κατασκευής : 2022

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
188.000€ 1.492/τ.μ. Κωδικός: 351001-5

Χαρακτηριστικά
85 τ.μ.
1 Μπάνιο

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 5
WC: 1
Θέρμανση : ΑΝΤΛΙΑ ΘΕΡ-
ΜΟΤΗΤΑΣ
Έτος Κατασκευής : 1978
Έτος Ανακαίνισης : 2021

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
180.000 € 2.118 €/τ.μ. Κωδικός: 351001-24

Διαμέρισμα, Δεξαμενή (Καβά-
λα), 270.000€ 2.523€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 107 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking. 
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 4, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο, Έτος Κατα-
σκευής : 2002

Κωδικός: 351001-28
___________________

Μονοκατοικία, Νέα Πέρα-
μος (Ελευθερές), 180.000€ 
1.314€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 137 τ.μ., 4 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, Επίπεδα: 3, WC: 3, 
Θέρμανση: Κεντρική Πετρέλαιο, 
Έτος Κατασκευής: 2017.

Κωδικός: 351001-32
 ___________________

Μεζονέτα, Καβάλα (Ν. Καβάλας)

250.000€ 1.773€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 141 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 5, Επίπεδα: 2, WC: 1, 
Θέρμανση: Κλιματισμός, Έτος 
Κατασκευής: 2021.

Κωδικός: 351001-11
___________________

Διαμέρισμα, Αγ. Ιωάννης (Καβά-
λα), 70.000€ 660€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 106 τ.μ., 2 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0.5, Θέρμανση: Κλιματι-
σμός, Έτος Ανακαίνισης: 2000.

Κωδικός: 351001-2038
___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 1150.000€ 
1.643€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 70 τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 3, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο, Έτος Κατα-

σκευής: 2009.
Κωδικός: 351001-49

___________________

Διαμέρισμα, Καλαμίτσα (Καβά-
λα), 340.000€ 2.125€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 160 τ.μ., 4 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 4, Επίπεδα: 2, WC: 2, 
Θέρμανση: Κλιματισμός, Έτος 
Κατασκευής: 2022.

Κωδικός: 351001-14
___________________

Διαμέρισμα, Αμυγδαλεώ-
νας (Φίλιπποι), 110.000€ 
1.183€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 93 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 2,  WC: 1, Θέρμανση: 
Κλιματισμός, Έτος Κατασκευής: 
2021.

Κωδικός: 351001-10
___________________

Γκαρσονιέρα, Αμυγδαλεώνας 
(Φίλιπποι), 33.000€ 971€/τ.μ..
Χαρακτηριστικά: 34τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, WC: 1,  Θέρμανση: 
Κλιματισμός,  Έτος Κατασκευής: 
2021.

Κωδικός: 351001-9
___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 110.000€ 
2.037€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 54 τ.μ.,  1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: Όρο-
φος: 3, WC: 1,
Θέρμανση: Αυτόνομη Πετρέλαιο, 
Έτος Κατασκευής: 2019.

Κωδικός: 351001-34
___________________

Διαμέρισμα, Ποταμούδια (Κα-
βάλα) 47.000€ 922€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 51 τ.μ.,1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 

Όροφος: 0, Θέρμανση: Αυτόνομη 
Πετρέλαιο,  Έτος Κατασκευής: 
2007, Έτος Ανακαίνισης: 2021.
Κωδικός: 351001-60

___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 145.000€ 
2.132€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 68 τ.μ.,  2 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 3, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο,  Έτος Κα-
τασκευής : 2019.

Κωδικός:  351001-35
 ____________________

Διαμέρισμα, Πύργος (Ελευθε-
ρές), 2.000.000€ 31.746€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 63 τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, WC: 1, Θέρμανση: 
Κλιματισμός, Έτος Κατασκευής: 
2019

Κωδικός: 351001-38

2511 104 227
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Καβάλα 
«Πιάστηκε» το ζευγάρι που είχε «ανοίξει» καφέ-μπαρ στην 
παραλιακή. Ένας 36χρονος και μία 18χρονη οι δράστες

Είχαν «σηκώσει» μετρη-
τά και συσκευές παραγ-
γελιοληψίας - Το ζεύγος 
ομολόγησε την πράξη 
του στις Αρχές

Στην εξιχνίαση κλοπής που 
σημειώθηκε σε κατάστημα 
υγειονομικού ενδιαφέρο-
ντος επί της χερσαίας ζώ-
νης του λιμανιού Καβάλας, 

προέβησαν τα στελέχη του 
Γραφείου Ασφάλειας του 
Κεντρικού Λιμεναρχείου 
Καβάλας.

Πρόκειται για την εξιχνίαση 
μίας από τις τρεις συνολικά 
διαρρήξεις επιχειρήσεων 
που καταγγέλθηκαν στις 
Αρχές το τελευταίο διάστη-
μα

Χαλκιδική
Ζευγάρι κατήγγειλε ξενοδόχο ότι έβαλε κρυφή κάμερα 
σε δωμάτιο!

Νεαρό ζευγάρι κατήγγει-
λε ότι εντόπισε κρυφή 
κάμερα σε τουριστικό κα-
τάλυμα της Χαλκιδικής, 
όπου διανυκτέρευσε στα 
τέλη του περασμένου 
μήνα.

Σύμφωνα με την καταγγελία, 
επρόκειτο για συσκευή κατα-
γραφής και αποθήκευσης ει-
κόνα και ήχου, η οποία ήταν 
τοποθετημένη σε πρίζα του 
δωματίου.

Επιστρέφοντας στη Θεσσα-

λονίκη όπου ζουν, οι καταγ-
γέλλοντες (ένας 26χρονος 
και μία 25χρονη) απευθύν-
θηκαν στην αστυνομία, υπο-
βάλλοντας μήνυση σε βάρος 
του ιδιοκτήτη του καταλύ-
ματος (ενοικιαζόμενα δω-
μάτια), ενώ προσκόμισαν και 
την συγκεκριμένη συσκευή.

Η μήνυση διαβιβάστηκε στο 
αρμόδιο αστυνομικό τμήμα 
της Χαλκιδικής για τη διενέρ-
γεια έρευνας. Στο πλαίσιο 
αυτό θα αποσταλεί η επίμα-
χη συσκευή στα αρμόδια ερ-

γαστήρια της ΕΛ.ΑΣ. για να 
διαπιστωθεί εάν τελέστηκε 
το αδίκημα της παραβίασης 
προσωπικών δεδομένων.

«Τους κατέγραφα για 
προσωπική χρήση» απα-
ντά ο ιδιοκτήτης ξενοδο-
χείου για τις κάμερες στα 
δωμάτια

Σύμφωνα με το GRTimes.gr 
ο ιδιοκτήτης του καταλύμα-
τος βρέθηκε σε περιοχή της 
Χαλκιδικής και στη συνέχεια 
έδωσε κατάθεση στο Αστυ-

νομικό Τμήμα Κασσάνδρας 
ενώ έπειτα αφέθηκε ελεύ-
θερος.

Επίσης, σύμφωνα με το 
GRTimes.gr, ο άντρας ση-
μείωσε στην κατάθε-σ ή 
του πως κατέγραφε τ ι ς 
προσωπικές στιγμές των 
ενοικιαστών για προσωπική 
του χρήση.

Η έρευνα θα συνεχιστεί από 
το ΑΤ Κασσάνδρας.

Νέα στοιχεία για τον άδικο θάνατο του 35χρονου από τον 
ρομποτικό κάδο στην Αλεξανδρούπολη

Στο «φως» έρχονται 
α ν α τ ρ ι χ ι α σ τ ι κ έ ς 
λεπτομέρειες για 
τον τραγικό θάνατο 
35χρονου άντρα στην 
Α λ ε ξ α ν δ ρ ο ύ π ο λ η 
τον περασμένο Μάιο, 
όταν πολτοποιήθηκε 
από ρομποτικό κάδο 
σκουπιδιών.

Η οικογένεια του 35χρονου 
Δημήτρη αναζητά 
απαντήσεις και δικαίωση 
για τον χαμό του.

Αξίζει να σημειωθεί ότι έχει 
ξεκινήσει η προανακριτική 
διαδικασία.

Αλεξανδρούπολη
Παράταση στην αγωνία για το θάνατο μιας 37χρονης και του 
παιδιού που κυοφορούσε μέσα στο νοσοκομείο

Τι δήλωσε ο τραγικός σύ-
ζυγος

Διακοπή της δίκης μέχρι τις 
9 Νοεμβρίου αποφάσισε 
το δικαστήριο της Αλεξαν-
δρούπολης στη σημερινή 
εκδίκαση της υπόθεσης 
του θανάτου της γυναίκας 
και του παιδιού του Κώστα 
Μπακαλάκη, σύμφωνα με το 
evros24.gr. Αρχικά ζητήθη-
κε αναβολή από μια εκ των 
κατηγορουμένων για λόγους 
κωλύματος του συνηγόρου 
της, κάτι που δεν έγινε δεκτό.

Να θυμίσουμε ότι κ. Μπα-
καλάκης έχασε κάτω από 
αδιευκρίνιστες συνθήκες την 

37χρονη έγκυο στον 7ο μήνα 
σύζυγό του και τον αγέννητο 
γιο του, μέσα στο Πανεπι-
στημιακό Γενικό Νοσοκομείο 
της Αλεξανδρούπολης. Ειδι-
κότερα, παραπέμφθηκαν σε 
δίκη δυο Ιατροί μια Μαία και 
μια Νοσηλεύτρια για το θά-
νατο της Δέσποινας και του 
μωρού, με τις κατηγορίες να 
αναφέρουν ότι οι θάνατοι 
προκλήθηκαν από αμέλεια, 
και ότι το μοιραίο προκλήθη-
κε από τις πράξεις και τις πα-
ραλείψεις τους, ενεργώντας 
αντίθετα από ότι όφειλαν 
σε πολλά πράγματα. Μάλι-
στα, η Μαία κατηγορείται 
και για πλαστογραφία και 
παραποίηση εγγράφων, με 

σκοπό να παραπλανηθούν 
οι διερευνώντες τις ποινικές 
και πειθαρχικές ευθύνες του 
ιατρικού και νοσηλευτικού 
προσωπικού.

«Μια δύσκολη μέρα για εμάς, 
εν τέλει δυσκολότερη απ’ 
όσο αναμέναμε, και έχουμε 
πολύ δρόμο μπροστά μας. 
Έχουμε εμπιστοσύνη στη δι-
καιοσύνη και ελπίζουμε ό τ ι 
αυτή τελικά θα αποδο-θεί» 
επεσήμανε σε δήλωσή του ο 
κ. Μπακαλάκης.
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Ο Α.Ο Καβάλα εμφανίστη-
κε άκρως βελτιωμένος και 
επικράτησε του Πανδρα-
μαϊκού με 2-0 σε φιλική 
αναμέτρηση που ολοκλη-
ρώθηκε πριν λίγη ώρα στο 
Ενωσιακό Γήπεδο Καβάλας 

στα Αμισιανά.

Οι «αργοναύτες» ήταν 
ανώτεροι των περσινών 
δευτεραθλητών του Α’ Ομί-
λου της Γ’ Εθνικής καθ όλη 
την διάρκεια του αγώνα, 

ελέγχοντας τόσο τον ρυθμό 
του παιχνιδιού όσο και την 
κατοχή της μπάλας.

Το σκορ άνοιξε στο 21’ 
όταν οι γηπεδούχοι 
κέρδισαν πέναλτυ σε 
μαρκάρισμα μέσα στην 
περιοχή. Την εκτέλεση 
ανέλαβε ο Ιορδανίδης, 
με τον Σοϊλεμέζογλου 
να βγαίνει νικητής σε 
πρώτο χρόνο, όμως ο 
έμπειρος μεσοεπιθετικός 
του ΑΟΚ κατάφερε να 
σκοράρει στο ριμπάουντ.

Η πρώτη μεγάλη ευκαιρία 
για τον Πανδραμαϊκό ήρθε 
στο 43’ όταν μετά από 
φάση διαρκείας ο Μεντής 

έπιασε ένα σουτ μέσα από 
την περιοχή, το οποίο όμως 
σταμάτησε στο αριστερό 
κάθετο δοκάρι του Σταθά-
κη.

Στο 60’ ο ΑΟΚ ισοφάρισε 
στα δοκάρια, όταν ο Καρα-
κώστας έπιασε ένα γεμάτο 
σουτ εκτός περιοχής, το 
οποίο χτύπησε στο οριζό-
ντιο δοκάρι και στην συνέ-
χεια κατέληξε σε άουτ.

Ότι δεν κατάφερε στην 
προηγούμενη φάση ο 
Καρακώστας, το κα-
τάφερε στο 73’ όταν ο 
νεαρός επιθετικός του 
ΑΟΚ έγινε αποδέκτης 
μιας όμορφης μπαλιάς 

στην πλάτη της άμυνας, 
στο τετ-α-τετ νίκησε τον 
αντίπαλο τερματοφύλα-
κα για το 2-0 το οποίο 
ήταν και το τελικό απο-
τέλεσμα.

Τα γκολ: Ιορδανίδης 21’, 
Καρακώστας 73’

ΟΙ ΣΥΝΘΕΣΕΙΣ ΤΩΝ 
ΟΜΑΔΩΝ

Α.Ο Καβάλα (Αγγελί-
δης): Σταθάκης, Δημητρα-
κούδης, Μπατσαράς, Βα-
σιλόπουλος, Μπιμπισίδης, 
Pavlov, Ιορδανίδης, Κατσέ-
της, Σαλπιγγίδης, Ρουμπιές, 
Καρακώστας.

Ως αλλαγές αγωνίστηκαν 
οι: Σιαματάς, Μπαρέττας, 
Γερογιάννης, Μαγκαφίνης, 
Πετράκης, Γιαννάκος, Χω-
ρινός, Παπαδόπουλος, Βα-
φειάδης, Tadic.

Πανδραμαϊκός (Στο-
ϊλας): Σοϊλεμέζογλου, 
Μπάμπουρας, Μεντής, Μα-
χαίρας, Κουκόλης, Andric, 
Γιαννόπουλος, Μπερούκας, 
Παυλίδης, Ιγνατίου, Αχαλι-
νόπουλος.

Ως αλλαγές αγωνίστη-
καν οι: Καραγιαννίδης, 
Μητρούσης, Μπάμπαλης, 
Καπουζούσης, Ιωσηφίδης.

Α.Ο Καβάλα 
Βελτιωμένος και ανώτερος επικράτησε του Πανδραμαϊκού
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ΗΓενική Γραμματεία Αθλη-
τισμού εξέδωσε ενημε-
ρωτική επιστολή κατηγο-
ρώντας την ΕΠΟ και τις 
τοπικές Ενώσεις για την μη 
εκκίνηση της αγωνιστικής 
περιόδου στα Ερασιτεχνικά 
Πρωταθλήματα ενώ ανα-
λύει τόσο την στάση της 
Ποδοσφαιρικής Ομοσπον-
δίας καθ’ όλη την διάρκεια 
της διαδικασίας, όσο και 
τον στόχο που έχει θέσει 
μέσω του Αθλητικού Μη-
τρώου.

Η ΕΝΗΜ ΕΡΩΣΗ ΤΗΣ ΓΓΑ

«Θέσπιση του Μητρώου:

Το Μητρώο Αθλητικών 
Σωματείων προβλέφθη-
κε με το άρθρ. 24 του ν. 
4373/2016 (νόμος Κοντο-
νή), το οποίο απαιτούσε μια 
σειρά από γραφειοκρατικές 
και χρονοβόρες διαδικασίες 
και δικαιολογητικά.

Ουσιαστικά, αποτελεί προ-
έκταση της χορήγησης Ει-
δικής αθλητικής Αναγνώ-
ρισης, που προβλέφθηκε 
στον ν. 2725/1999 (νόμος 
Φούρα).

– Ηλεκτρονικό Μητρώο

Με το άρθρο 142 του ν. 
4714/2020 θεσπίσαμε 
το Ηλεκτρονικό Μητρώο 
Αθλητικών Σωματείων 

απλοποιώντας τη διαδικα-
σία.

Στόχος η νομιμότητα, η 
τάξη και η διαφάνεια στο 
αθλητικό οικοδόμημα και η 
παροχή καθολικής πρόσβα-
σης σε όλους.

Ποια είναι τα οφέλη για την 
κοινωνία;

Άπαντες γνωρίζουν ανά 
άθλημα, νοικοκυρεμένα

– πόσα ενεργά ερασιτεχνι-
κά σωματεία υπάρχουν,

– αν έχουν Ειδική Αθλητι-
κή Αναγνώριση, αν δηλαδή 
έχουν αποκτήσει αθλητική 
οντότητα

– αν απασχολούν προπο-
νητή,

– αν έχουν Διοικητικό Συμ-
βούλιο,

– αν κάνουν προϋπολογι-
σμό και απολογισμό

– αν, δηλαδή, λειτουργούν 
όπως πρέπει.

– να ξέρουν ΟΛΟΙ (οι γο-
νείς που εμπιστεύονται τα 
παιδιά τους, οι αθλητές, οι 
προπονητές, οι χορηγοί, τα 
στελέχη),

– να μπορούν οι διακριθέ-

ντες αθλητές να κάνουν 
χρήση της μοριοδότησης 
για την εισαγωγή τους στην 
Τριτοβάθμια Εκπαίδευση.

– να απολαμβάνουν τα κί-
νητρα που η Πολιτεία έχει 
θεσπίσει.

Ποια είναι τα οφέλη για τα 
αθλητικά σωματεία;

Η εγγραφή των ερασιτεχνι-
κών αθλητικών σωματείων 
στο Μητρώο έχει ως απο-
τέλεσμα τη νομιμοποίησή 
τους. Και φυσικά, αυτά τα 
νόμιμα και ενεργά αθλητικά 
σωματεία:

– ψηφίζουν στις Γενικές Συ-
νελεύσεις των Ενώσεων ή 
των Ομοσπονδιών τους,

– συμμετέχουν στις αγωνι-
στικές δραστηριότητες των 
οικείων Ενώσεων και Ομο-
σπονδιών, και

– απολαμβάνουν και τις πα-
ροχές της Πολιτείας:

– χρηματοδοτούνται ετη-
σίως και απευθείας από 
τον «κουμπαρά» στήριξης, 
μέσω της φορολογίας των 
κερδών των παικτών του 
Στοιχήματος

– χρησιμοποιούν τις δημό-
σιες αθλητικές εγκαταστά-
σεις (που

εποπτεύονται από το Υφυ-
πουργείο και την τοπική 
αυτοδιοίκηση α’ και β’ βαθ-
μού)

– απολαμβάνουν τα κίνη-
τρα που έχει θεσπίσει η Πο-
λιτεία,

– επιμορφώνονται οι παρά-
γοντές τους στο Ινστιτούτο 
Επιμόρφωσης Αθλητικών 
Στελεχών.

Πάγια θέση της ΕΠΟ:

Η ΕΠΟ, σε αναλυτικό οδη-
γό που εξέδωσε το 2016 
με τίτλο «Διοίκηση και 
Οργάνωση Αθλητικού Σω-
ματείου» προς τα ερασιτε-
χνικά σωματεία, αναφέρει 
λεπτομερώς όλες τις προ-
ϋποθέσεις που απαιτού-
νται, προκειμένου αυτά να 
αποκτήσουν την απαραί-
τητη Ειδική Αθλητική Ανα-
γνώριση, με σκοπό να τα 
βοηθήσει να συμμορφω-
θούν με τον αθλητικό νόμο 
(2725/1999).

Παρατάσεις εντός του 
2022:

Για τη διευκόλυνση των 
Σωματείων έχουν δοθεί οι 
ακόλουθες παρατάσεις εγ-
γραφής τους στο Μητρώο:

1) Έως 31/07/2022 (δό-
θηκε από το 2021 για ένα 

έτος, ώστε να διευκολυν-
θούν, λόγω πανδημίας, όσο 
το δυνατόν περισσότερα 
ερασιτεχνικά σωματεία να 
εγγραφούν).

2) Έως 17/08/2022 (κα-
τόπιν αιτήματος του Προέ-
δρου της ΕΠΟ, Παναγιώτη 
Μπαλτάκου)

3) Έως 05/09/2022 (λόγω 
της συνάντησης με FIFA-
UEFA στις 02/09/2022).

– Η τετραμερής σύσκεψη:

Στις 2 Σεπτεμβρίου 2022, 

πραγματοποιήθηκε τετρα-
μερής σύσκεψη στο Υφυ-
πουργείο

Αθλητισμού, με:

– Υφυπουργό και στελέχη 
Υφυπουργείου Αθλητισμού,

– FIFA (Χάιντι Μπέχα),

– UEFA (Λούκα Νικόλα, 
Μάριο Γεωργίου) και

– ΕΠΟ (Τάκη Μπαλτάκο, Ιά-
κωβο Φιλιππούση).
...

...

Γενική Γραμματεία Αθλητισμού 
«Βολές» κατά ΕΠΟ για τη στάση της κατά 
του Αθλητικού Μητρώου

Επιστολή προς τον Πρό-
εδρο της ΕΠΟ, Παναγιώ-
τη Μπαλτάκο, απέστειλε 
σήμερα o Πρόεδρος της 
Super League 2, Λεω-
νίδας Λεουτσάκος με 

αφορμή την μη λήψη 
απόφασης για την ομά-
δα που θα ανεβεί στη 
Super League 2.

Έθεσε μάλιστα τελεσίγρα-
φο ζητώντας να ξεκαθα-
ρίσει το θέμα μέχρι την 
προσεχή Τρίτη αλλιώς το 
πρωτάθλημα θα ξεκινήσει 
χωρίς καμία ομάδα εκ των 
Ηρακλή Λάρισας, Αγροτικό 
Αστέρα και Πανδραμαϊκό.

Η ΕΠΙΣΤΟΛΗ ΤΗΣ 
SUPER LEAGUE 2
«Κύριε πρόεδρε,

Το ΔΣ της SL2 αλλά και εγώ 
προσωπικά, με επιστολές 
αλλά και με φυσική παρου-
σία, σας έχουμε κάνει σαφή 
την επιτακτική ανάγκη να 
λάβει επιτέλους η ΕΠΟ μια 
απόφαση και να συμπληρω-
θεί ο αριθμός των ομάδων 
που προβιβάζονται στην SL2 
ούτως ώστε να εκκινήσει 
επιτέλους το πρωτάθλημα.

Οι ΠΑΕ αν και καλούνται να 
καλύπτουν τα πάσης φύ-
σης έξοδα λειτουργίας τους 
εντούτοις δεν αγωνίζονται, 
με αποτέλεσμα να έχει χαθεί 
κάθε έννοια προγραμματι-
σμού αφού οι συνεχείς ανα-
βολές έναρξης έχουν απο-
συντονίσει το αγωνιστικό 
τμήμα τους δημιουργώντας 
ταυτόχρονα ανασφάλεια 
στους ποδοσφαιριστές και 
ανησυχία στο φίλαθλο κό-
σμο με αποκλειστική ευθύνη 
της ομοσπονδίας.

Δυστυχώς έχουμε γίνει 
μάρτυρες μιας αλόγιστης 
αναποφασιστικότητας από 
πλευράς της ΕΠΟ και το 
θέμα πηγαινοέρχεται από 
την Εκτελεστική Επιτρο-
πή στην ΓΣ από εκεί στην 
Επιτροπή Επαγγελματικού 
Αθλητισμού και ξανά στην 
Εκτελεστική Επιτροπή χωρίς 
να λαμβάνεται απόφαση!!!!

Σχετικά με την φημολογία 
των τελευταίων ημερών ότι 
εν τέλει ο αριθμός των συμ-
μετεχουσών ομάδων στην 

SL2 θα γίνει 31, σας δη-
λώνουμε ότι κάτι τέτοιο δεν 
είναι αποδεκτό από την SL2 
και ότι δεν θα εγγράψουμε 
καμία ομάδα πλέον των 30.

Ελπίζουμε τελικά ότι την Τρί-
τη 11 Οκτωβρίου θα ληφθεί 
οριστική απόφαση γιατί σε 
διαφορετική περίπτωση (μη 
λήψης απόφασης) σας ενη-
μερώνουμε ότι το πρωτά-
θλημα της SL2 θα εκκινήσει 
με όσες ομάδες μέχρι εκείνη 
την ημέρα έχουν δηλώσει 
συμμετοχή».

Super League 2
Τελεσίγραφο στην ΕΠΟ «Την Τρίτη μας λέτε ποιος 
ανεβαίνει τελικά αλλιώς ξεκινάμε»



Βίοι αντίθετοι στην πρεμιέ-
ρα της Elite League για ΓΣ 
Ελευθερούπολης και Καβά-
λα BC.

Οι Ελευθεροπουλιώτες ξε-
πέρασαν εύκολα το εμπό-

διο του Χαρίλαου Τρικούπη 
επικρατώντας με 33 πό-
ντους διαφορά (95-62). Ο 
ΓΣΕ έθεσε από νωρίς τους 
δικούς του όρους στο παι-
χνίδι καθώς δημιούργησε 
διψήφια διαφορά από την 

ομάδα του Μεσολογγίου 
από τα πρώτα λεπτά της 
αναμέτρησης ενώ ουσια-
στικά το παιχνίδι τελείωσε 
στην γ’ περίοδο όταν η δι-
αφορά άγγιξε τους 20 πό-
ντους.

Tα δεκάλεπτα: 

28-15, 19-22 (47-37), 
16-8 (63-45), 32-17 (95-
62)

Δεν τα κατάφερε στο Αγρί-
νιο, κόντρα στην ομώνυμη 
ομάδα η Καβάλα BC καθώς 
γνώρισε την ήττα με 86-64. 
Οι Καβαλιώτες δεν επέ-
στρεψαν ποτέ από την κα-
θίζυση της β’ περιόδου με 
αποτέλεσμα οι γηπεδούχοι 
να φτάσουν σε μια εύκολη 
επικράτηση.

Τα δεκάλεπτα: 

27-21, 20-7 (47-28), 16-
20 (63-48), 25-16 (86-64)

1Η ΑΓΩΝΙΣΤΙΚΗ

ΓΣ Ελευθερούπολης-Χαρί-
λαος Τρικούπης 95-62

Α.Ο Αγρίνιο-Καβάλα BC 
86-64

Ερμής Σχηματαρίου-ΦEA 
Νέας Φιλαδέλφειας 77-69

Αίας Ευόσμου-ΑΣ Παπάγου 
91-92

ΝΕ Μεγαρίδος-ΓΣ Αμαρου-
σίου 60-79

Πανερυθραϊκός-Ηρακλής 
85-78

Α.Ο Τρίτωνας-Α.Ο Αμύντας 
63-58

Ψυχικό-Κόροιβος Αμαλιά-
δας (09/10 – 15:00)

ΒΑΘΜΟΛΟΓΙΑ

1. ΓΣ Ελευθερούπολης 2 
(1-0)

2. ΓΣ Αμαρουσίου 2 (1-0)
3. Α.Ο Αγρίνιο 2 (1-0)
4. Ερμής Σχηματαρίου 2 

(1-0)
5. Πανερυθραϊκός 2 (1-0)
6. Α.Ο Τρίτων 2 (1-0)
7. ΑΣ Παπάγου 2 (1-0)
8. Αίας Ευόσμου 1 (0-1)
9. Ηρακλής 1 (0-1)
10. ΦΕΑ Νέας Φιλαδέλ-

φειας 1 (0-1)
11. Καβάλα BC 1 (0-1)
12. ΝΕ Μεγαρίδος 1 (0-1)
13. Α.Ο Αμύντα 1 (0-1)
14. Χαρίλαος Τρικούπης 1 

(0-1)
15. Κόροιβος Αμαλιάδας* 

0 (0-0)
16. Ψυχικό* 0 (0-0)
(*) Αγωνίζονται αύριο
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Elite League 
Ιδανική πρεμιέρα για τον ΓΣΕ 
 Ήττα στο Αγρίνιο για την Καβάλα BC

Δεν θα συνεχίσοει στο ρό-
στερ του Α.Ο Καβάλα ο 
Στάθης Καγκελίδης καθώς 
οι «αργοναύτες» ανακοί-
νωσαν πριν λίγο την λύση 
συνεργασίας με τον νεαρό 
ποδοσφαιριστή.
Θυμίζουμε πως η μεταγρα-
φή του Στάθη Καγκελίδη 
ανακοινώθηκε από την 
ομάδα του ΑΟΚ στα μέσα 
του Σεπτεμβρίου.

Την ίδια ώρα, δεν θα πα-
ραμείνει στο ρόστερ και ο 
νεαρός Μιχάλης Βαλιούτης 
ήταν υπό δοκιμή, με την με-
ταγραφή του τελικά να μην 
ολοκληρώνεται.

Έτσι, αμφότεροι θα ψάξουν 
για τον επόμενο ποδοσφαι-
ρικό τους σταθμό.

Η ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ ΤΟΥ 
Α.Ο. ΚΑΒΑΛΑ

«Ο Αθλητικός Όμιλος Κα-
βάλα, ανακοινώνει την 
λύση της συνεργασίας με 
τον ποδοσφαιριστή, Στά-
θη Καγκελίδη τον οποίον 
ευχαριστεί και του εύχεται 
καλή συνέχεια στην ποδο-
σφαιρική του καριέρα.»WW

Α.Ο Καβάλα 
Λύση συνεργασίας με Καγκελίδη  
Δεν ολοκληρώθηκε η μεταγραφή του Βαλιούτη

ΟΒύρωνας Καβάλας προ-
χώρησε σε δυο νέες μετα-
γραφές ενόψει της έναρξης 
του νέου πρωταθλήματος 
της Γ’ Εθνικής.

Συγκεκριμένα στο ρόστερ 
του Μπάμπη Καζεπίδη 
ανήκουν πλέον οι νεαροί 
Σάββας Δεληγιαννίδης 
(επιθετικός) και Στράτος 

Αμανατίδης (Μέσος) οι 
οποίοι μέχρι πρότινος αγω-
νίζονταν αμφότεροι με την 
Κ19 του Α.Ο Ξάνθη.

Βύρωνας Καβάλας 
Δυο προσθήκες νεαρών ποδοσφαιριστών στο ρόστερ


